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 סדר היום:על 

 דיווח ראש העיר. .1

 7,500,000ברח' תנועות הנוער בסך לחנ"מ כיתות גנ"י  5הקמת  – 617אישור תב"ר מס'  .2

 מקרן הפיתוח.₪ 

מקרן ₪  13,700,000, בסך 201כיתות גנ"י לחנ"מ במגרש  6הקמת  – 618אישור תב"ר מס'  .3

 הפיתוח.

מקרן ₪  268,192תוספת  – 3031מגרש כיתות גנ"י ב 4הקמת  – 581עדכון תב"ר מס'  .4

 ₪.  7,318,192הפיתוח. סה"כ התב"ר לאחר הגדלה 

מלש"ח מקרן הפיתוח. סה"כ  1שיפוצים במוסדות חינוך. תוספת  – 607עדכון תב"ר מס'  .5

 מלש"ח.  3,000,000התב"ר לאחר הגדלה 

ר לאחר הגדלה סה"כ התב"₪.  1,000,000תכנון הנדסי. תוספת  – 608עדכון תב"ר מס'  .6

 מלש"ח.  2,000,000

, כמתחם לפינוי 60-61חלקות  4942גוש   20-22אישור הכרזה על מתחם ברחוב האלון  .7

 .במסלול מיסוי בינוי

 .2023 -אישור חוק העזר ליבנה )אגרת תעודה ושירות( )תיקון(, התשפ"ג .8

 .1/2/23אישור פרוטוקול ועדת הקצאות מיום  .9

 ות חינוך, מלגות וקידום מעמד הילד במקום ד"ר ירושלמית מאושר.מינוי חברי ועד .10

 מינוי מר פאלי כהן כחבר בוועדת מכרזים. .11

הצעה לסדר יום של סגן ראש העיר מר פאלי כהן וחבר המועצה מר יהודה דנינו בנושא  .12

 "בניית מקווה לגברים".

זיקוקים שקטים באירוע יום הצעה לסדר יום של חבר המועצה עו"ד תם ליפשיץ בנושא " .13

 העצמאות".

הצעה לסדר יום של חבר המועצה מר אלי מזוז בנושא "תמיכה בעמותות איכות  .14

 הסביבה".

הצעה לסדר יום של חבר המועצה עו"ד דורון מלכה בנושא "הארכת שעות פתיחה לעסקים  .15

 בעיר".

 סיכום הישיבה ע"י ראש העיר. .16
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 דיווח ראש העיר.  .1

. אנחנו 67/15ערב טוב, שבוע טוב, פורים שמח. ישיבה מס'    :רועי גבאי

מתחילים עכשיו. בפתח הדברים ולפני הכל אני אגיד, יושב איתנו פה יהודה ינאי, מנהל אגף 

המחשוב ומערכות מידע פה, שעשה עבודה נהדרת ואנחנו מתקדמים צעד צעד גם לשפר את 

בשידור של הישיבה, גם מונח לכולם לפתחנו טאבלטים הסאונד החוצה, גם לשפר את הסאונד 

כדי בעצם לעבור ולאט לאט לצמצם את הדפים ואת ההדפסות. כמובן שכל מי שמכם שירצה 

את החומר, ויודפסו לו הדפים של הישיבה. אבל המטרה שלנו,  מיעלחומר מודפס מוזמן לבקש 

, יש לנו את הטאבלטים מולנו, לכל של כולם בסיום זה לצמצם דפים. וככל שתוכלו וככל שנתרגל

מה שצריך ולכל שיח. אגב, המטרה להכניס את הטאבלטים הללו גם בוועדות השונות, גם בדיונים 

המקצועיים השונים. אלו טאבלטים שמתקפלים לאחר מכן והולכים אחרי זה לוועדות. בהמשך, 

נו נוכל לחסוך אותם, נוכל אני מקווה ישיבה הבאה, אני אומר גם המקליט כבר והכבלים פה, אנח

לחסוך את הנסיעות של המקליט, כי בעצם יש מעלינו מיקרופונים מסודרים שאמורים לשדר את 

כולנו באופן מלא בסאונד איכותי ושווה לכולם, כדי בעצם לתת מענה עוטף. אז יהודה, תודה רבה 

 כאן. רבה על כל העבודה והביצוע. ויש לכם גם כמובן נקודת חשמל על השולחן 

טוב, אז לפני שנתחיל, נתחיל כהרגלנו בקודש בחודשים האחרונים. נכבד את שירה בן זיקרי, 

בתי ספר שעלו לגמר התחרות הארצית  31שהיא תלמידת בית ספר רמות ויצמן, והיא זכתה מתוך 

שהתקיימה בגדרה, וזכתה בציור הזוכה של זהירות בדרכים. יש לנו פה לדעתי גם את, תודה. הנה, 

תחרות ציורים ארצית בנושא בטיחות בדרכים. שירה, את רוצה לספר לנו קצת למה כיוונת ומה 

 עשית ומה תכננת בציור? 

אבל רועי, תגיד ששירה זכתה גם ברמה הלאומית. המקומית ואז    משה חזות:

 היא עלתה לארצית. 

  -ספרי לנו על הציור ואז אנחנו    :רועי גבאי

ראיתי אופנים בדרך, הלכתי, אמרתי בי אופניים חשמליות, נכנסו   שירה בן זיקרי:

. אז אני זזתי והאופניים זזו לאן שאני זזתי ואז האופניים לא שאני בטח אזוז כדי שהוא יעבור

האופניים פשוט נסעו ונתקעו בי. אופניים חשמליות. ואני זוכרת שפשוט  להבין מה קורה עצרו כדי

שבועות במיטה בלי לעשות כלום. ומזה באמת הגיע לי שלושה שכבתי עפתי. באמת אחרי זה 

 הרעיון של לעשות איך לא עושים ואיך כן עושים. 
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שירה, תודה רבה רבה לך. )נשמעות מחיאות כפיים(. תודה    :רועי גבאי

 להורים הנפלאים שמלווים אותה פה. תודה, יישר כוח. אתה רוצה ... על התחרות? 

י מכירה שמהכסף הזה אני קניתי מתנות לילדים בחנוכה עשית  שירה בן זיקרי:

  –בבתי חולים בקפלן. )נשמעות מחיאות כפיים(. ... בא אלי שוטר ואמר לי 

 קיבלת דוח.    פאלי כהן:

 ...   שירה בן זיקרי:

ואנחנו מעדכנים את מדיניות הרוכלות ואני אספר לך על זה, אם    :רועי גבאי

 נספר לך. שירה, תודה.  תשמעי את הישיבה, גם על זה אנחנו

 תפתחי עוסק פטור.    משה חזות:

  משה, אתה רוצה לספר על התחרות?   :רועי גבאי

כדי להגביר את הזהירות בדרכים אנחנו עושים את התוכנית הזו    משה חזות:

כבר הרבה מאוד זמן. זה הרבה מאוד שנים בעיר הזאת, וגם אהוד אז בזמנו גם עשו את זה. זו 

שמתקיימת תחרות בין בתי הספר, ושירה עלתה למקום הראשון. היו גם שם ציורים עוד שנה 

מדהימים בנושא זהירות בדרכים. אבל שירה עלתה על כולם. התחרות היתה בשיתוף של רוטרי, 

 וזו תחרות מצוינת. ואנחנו נמשיך אותה גם בשנה הבאה. ושירה, את מוזמנת לצייר עוד ציור יפה. 

ה, שירה. תודה רבה. אני מזכיר, ברשותכם, שאנחנו צריכים תוד   :רועי גבאי

לסיים עד השעה שבע, מקסימום יידחה עוד טיפה. יש היום את יום האישה הבינלאומי, ומזמין 

אבל אנחנו מקיימים  8.3-אתכם כמובן לציין את יום האישה הבינלאומי. אמנם הוא מתקיים ב

 ות ובגלל זה גם הקדמנו את הישיבה לחמש וחצי. אותו היום בערב. וזה אירוע יפה בהיכל התרב

קצת עדכונים, ברשותכם. אחד, ביום חמישי התבשרנו, ושמחתי על כך מאוד, הסכם שכר מאוד 

מאוד משמעותי במשק, שנוגע לכל הסקטורים. הוא נוגע גם למזכירות, גם לאבות בית, גם 

סייעות. אנחנו עוד לומדים את לאחזקה, והוא מאוד מאוד משמעותי בעיקר לתומכות ההוראה, ל

. 25%הסכם השכר הזה. המשמעות היא שזו הגדלה לעיר. כי בסוף המצ'ינג נשאר אותו מצ'ינג, 

אבל בגלל שהמדינה משתתפת ביותר, המשמעות עבורנו שאנחנו נצטרך להכניס את היד לכיס 

המשמעויות.  מבחינת העיר ולעדכן את התקציב. אנחנו נעדכן אתכם ברגע שאנחנו נסיים את 

 וכרגע הגזבר עובד על זה. אז זו נקודה ראשונה.

נקודה שנייה, אנחנו מקבלים בברכה מנהלת משאבי אנוש חדשה, שנכנסת לעבודה. היא מתחילה 



 עיריית יבנה
 3.23.005מתאריך  15/67תמליל מועצה מן המניין מספר 

 
לוגו העירייה                                                       לוגו                                 

 חברת 

 6 

 
 עיריית יבנה

כבר מהשבוע. אמנם יום בשבוע, היא תיכנס באופן מלא במהלך עוד חודש. ענת זיגלבוים. מגיעה 

אנוש במזכרת בתיה והיתה גם בתפקידים לפני כן  אלינו ממזכרת בתיה. היתה מנהלת משאבי

בצבא. עשינו תהליך מוסדר, איכותי, ואני שמח על כך. אני חושב שכל שלושת המועמדות 

האחרונות שהגיעו היו ראויות, אבל ענת ניצחה בנקודות קטנות ואנחנו מברכים אותה ושיהיה לה 

שייבחרו ממש בימים הקרובים, או  המון בהצלחה. אנחנו נמצאים בעוד מספר מכרזים באוויר,

בשבועות הקרובים. גם אדריכל עיר, גם מהנדס עיר, גם חינוך על יסודי וחינוך יסודי. וככל שיהיו 

 לנו כמובן את האנשים השונים שיאיישו את התפקידים, כמובן נעדכן.

תכם גם עדת שמות תתכנס בקרוב ותעסוק בהם. אני מזמין איש שני דברים שעומדים על הפרק, ו

כמובן, את כל חברי המועצה, להציע הצעות ושמות. גם תיכון חדש, בעזרת השם שצפוי לקום, 

 12.5תיכון ממלכתי חדש, וגם שכונה, אפילו שתי שכונות אפשר לקרוא לזה. יבנה מזרח, כולל 

אלף יחידות דיור. אנחנו נצטרך ונידרש להחליט על קונספט. ליבנה יש שכונה של ים ושכונה של 

ושכונה של סופרים ומשוררים, בתהליך שעשינו פה לא מזמן. אז עכשיו אנחנו נצטרך  פרחים

לצאת לדרך גם בשכונה חדשה של יבנה מזרח. אנחנו מזמינים את הציבור, וזה יצא בצורה 

מסודרת ביום יומיים הקרובים. ולאחר מכן יהודה דנינו, יו"ר ועדת שמות, יכנס את הוועדה על 

שם התיכון החדש וגם בקונספטים החדשים, אני אקרא לזה, הנושאים החדשים מנת לדון גם ב

של השכונות השונות. זה יכול להיות כל רעיון שיוצא לדרך, החל מכלי נגינה, חלל או כל רעיון 

 אחר, וכמובן לבחור את הרחובות בהתאם. אז זה יצא בקרוב.

ני של אשדוד. אנחנו בדין ודברים שבוע שעבר התקיים דיון בנושא הרחבת אזור התעשייה הצפו

שם על סוגית הריחות שמלווה אותנו בנאות שמיר. שבוע שעבר התקיים דיון להפקדה בעצם של 

הרחבת אזור התעשייה. אני יכול לספר לכם שאני באופן אישי פניתי ליו"ר הוועדה במכתב. 

ה בדיון המקדים מהנדס העיר נסע לוועדה והציג את עמדתנו. בשורה התחתונה, כמו שזה הי

שהיה, קיבלו את עמדת העירייה שההרחבה תהיה אך ורק למתקנים לוגיסטיים, שלא כוללים 

חומרים מסוכנים והייעוד שלהם ייקבע בהתאם גם לוועדה סביבתית של האיגוד, כדי שחלילה 

לא תשרת את אחד המפעלים המזהמים. כמובן נמשיך לעקוב בנושא הזה. בנוסף, כרגע מחלקת 

ת הסביבה מתקשרת עם יועץ סביבתי בנושא, על מנת שנוכל ללוות את התהליך הזה ולקדם איכו

אותו ולתת מענה נדרש, שהוא לא פשוט והוא מאתגר. בשאיפה לסיים את הסיפור הזה כמה 

 שיותר מהר. 

ממונה על המועצה זכינו למנות את לוי איטח לממונה על המועצה הדתית. לא, הוא לא פה. 

איטח. אשתף אתכם שאנחנו כמעט שנתיים וחצי לצערי ללא הרכב מועצה דתית, הדתית, לוי 

איתי יחד,  ,במהלך השנתיים האחרונות. השר ראה לנכון, ביחד ובשיתוף פעולה כמובן עם הרב

שכרגע יבנה נמצאת בנקודה שבעוד שמונה חודשים, פחות, או שבעה חודשים תידרש לבחור הרכב 
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ב מועצה קיים היה שרק בעוד שלושה חודשים, במקרה הכי טוב, מועצה חדש. המשמעות של הרכ

 היתה מתמנה המועצה. אנחנו צריכים להניע אותה כמה שיותר מהר. השר המליץ על, 

 למה עוד שמונה חודשים רק?    אלי מזוז:

 כי לאחר הבחירות כל מועצה שתיבחר,    :רועי גבאי

 מועצה? לא, עכשיו למה אי אפשר היה לכנס    אלי מזוז:

 אמרתי, כי היה לוקח לפחות שלושה חודשים,    :רועי גבאי

 למה?    אלי מזוז:

עד שזה יתפרסם ברשומות, עד שהוועדה תתכנס, עד שישלימו את    :רועי גבאי

 כל הסדר ניגוד העניינים של המסמכים השונים של החברים, 

 אנחנו אישרנו את כולם כבר.    אלי מזוז:

 אושרים, לא מ   :רועי גבאי

 הכל היה מאושר והשר ממנה בכל מקום בארץ,    דורון מלכה:

  -הוא היה צריך רק לכנס    אלי מזוז:

 דורון, אני מעדכן.    :רועי גבאי

אני לא מדבר, עזוב עכשיו אותי, אני לא מדבר עלי בכלל. אני מדבר    דורון מלכה:

  -ות של הכל על זה שצריכה להיות מועצה, צריכים לכנס מועצה, כנציג

 אולי תתחיל עם גילוי נאות.    תם ליפשיץ:

 גילוי נאות, כן. גילוי נאות.    דורון מלכה:

 אם לא אני אעשה.    תם ליפשיץ:

 לא, לא, אני אעשה. אתה לא צריך לעשות. אתה יכול זה.    דורון מלכה:

 בכבוד.    תם ליפשיץ:

 על עצמי. עוד הפעם אני אומר, כגילוי נאות, אני לא מדבר כרגע    דורון מלכה:
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 לא, זה לא גילוי נאות. זה פליזר,    תם ליפשיץ:

 אני מדבר, אני מדבר )מדברים ביחד(   דורון מלכה:

  -סוף המשפט ואז אולי תקשיב עד    אלי מזוז:

 אתה צודק, צודק.    תם ליפשיץ:

 צה דתית. אני מדבר בסופו של עניין שצריכים להיות חברי מוע   דורון מלכה:

 לא, אישרנו את הרכב המועצה הדתית.    :רועי גבאי

 שבנציגות של כולנו שנמצאת במועצה,    דורון מלכה:

 לא יו"ר,    :רועי גבאי

 בלי שום קשר ליו"ר. זה הכל.    דורון מלכה:

 אישרנו הרכב מועצה דתית,    :רועי גבאי

 והשר ממשיך למנות בכל הארץ הרכבים.    דורון מלכה:

בואו נדייק. אישרנו הרכב לפני שנתיים וחצי, עוד בהיותו שר    :רועי גבאי

שלכם, שלא קידם ולא נתן שום מינוי במהלך שנתיים וחצי. אז לבוא ולהגיד עכשיו שאנחנו הדבר 

הראשון שרואים בעינינו זה לפתור את הנושא הזה כמה שיותר מהר ושהמועצה הדתית תעבוד, 

 ת. זה בסוף מה שצריך לעשו

 המועצה הדתית כמה זמן היא מתנהלת?   דורית בן מאיר:

 שנתיים.    :רועי גבאי

  -רועי, יש לי שאלה. תגיד    חיים מסינג:

 סאי שנתיים לא נמצא שם? ומה שנתיים? מ  עו"ד מאיר דהן:

לא, לא, סליחה, סליחה. חבר'ה, תראו, אני לא מדבר על מה שאני    חיים מסינג:

תוך התהליך הזה, גם פאלי היה, גם כבוד הרב היה. דורון עבר עינוי דין. בצדק, לא מכיר. הייתי ב

לא בצדק, לא יודע, לא נכנס לזה. אני יודע ש... מסמך אחר, העביר מסמך, אמרו לו עוד מסמך, 

 עוד מסמך. הבנתי בסוף, ותקנו אותי אם אני טועה, 
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 הדתית? רגע, חבר מועצה יכול להיות יו"ר המועצה    תם ליפשיץ:

 צריך להתפטר.   עו"ד מאיר דהן:

 רגע, רגע, תנו לשמוע.   דורית בן מאיר:

 הוא מתפטר. הוא מתפטר מהמועצה.    משה חזות:

רק שנייה, שנייה. בסוף הבנתי, ותקנו אותי אם אני טועה, שדורון    חיים מסינג:

 אושר. אושר מן המניין. 

 התשובה היא לא.    :רועי גבאי

  -אתה לא טועה. התשובה היא    דורון מלכה:

 לא קיבלתי, אני לא קיבלתי מסמך על אדם כזה או אחר שאושר.    :רועי גבאי

לא, אבל חבר'ה, אושר לא אושר. עד הסוף, תגלה את הסוף. אתה    דורון מלכה:

 יכול לפתוח את הכל. 

י , ישב וקיבל הסברים על כל הסיפור. אמרתחיים מסינג פנה אלי   פאלי כהן:

   )מדברים ביחד(

 דורון, אתה נכנס לפינה מיותרת. ...    :רועי גבאי

 עד עכשיו לא שמעתי גילוי נאות.    תם ליפשיץ:

   ... זה אושר או לא אושר? ... )מדברים ביחד(   דורון מלכה:

 לא בעל פה ולא בכתב.  לא קיבלתי אישור רשמי מהמשרד,   :רועי גבאי

 צה להבין. אני רק רו  דורית בן מאיר:

אבל אי אפשר אחד בתוך השני. וגם ההקלטה פה לא שומעים.    משה חזות:

חברים, חברים, בואו נעשה סדר. רועי, ברשותך. יש פה הקלטה. אבל את לא יכולה לקפוץ. אנשים 

שם קיבלו זכות דיבור. בואו נעשה רגע שנייה אחת נוריד להבות. אחד אחד. גם בשביל המקליט. 

 בבקשה. 

א', אתה צודק. רק אני רוצה להבין את תהליך הבחירה. זאת   ת בן מאיר:דורי
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 אומרת אם השר בחר, מישהו מלמעלה, באיזו סמכות, יש לו אני מניחה סמכות, 

 זו הסמכות שלו. סמכות בלעדית שלו.    :רועי גבאי

  -ברור. אבל תנו לי בבקשה   דורית בן מאיר:

שהתהליך יהיה בהיוועדות. אבל זו אני התערבתי וביקשתי    :רועי גבאי

סמכות בלעדית שלו. הוא כבר הוציא את המינוי ועצרנו את המינוי. ודיברנו אתה ואני, והחלטתם 

 שאתם לא רוצים להיות בתהליך המלא, ולכן המשכנו הלאה. דורון, בוא לא ניכנס לפינה הזאת. 

 אני לא נכנס לפינה.    דורון מלכה:

 רק אותך בתהליך הזה. זה יביך    :רועי גבאי

אני רק אומר לך בצורה ברורה. כשאנחנו כמועצה מחליטים ללכת    דורון מלכה:

 על בחירת מועצה, המסלול הזה של מינוי, השר לא יכול לכפות עלינו. זה הכל. 

השר בהחלט יכול לעשות מה שהוא רואה לנכון. יבנה    :רועי גבאי

 ,ראים לדברים של חיסול פוליטי, כאילו אנחנו בשיחבקונסטלציה מאוד מיוחדת כרגע. אתם קו

איפה חינוך, איפה שיח של ערכים, איפה שיח של כל כך הרבה דברים אחרים? זה השיח שאנחנו, 

 כשכל מה שמעניין זה ג'וב פוליטי אישי? בואו, חבר'ה, שימו את זה על השולחן. 

 אבל הג'וב הפוליטי זה לא ...   דורית בן מאיר:

   שימו את זה על השולחן. )מדברים ביחד(   :ירועי גבא

 שיקול שלו.    :רועי גבאי

 אם זה לא פוליטי, אז סליחה.  מה זה שיקול שלו?  דורית בן מאיר:

  -דורית, זו סמכות שהוא    משה חזות:

 כן, אבל אם זה לא פוליטי,   דורית בן מאיר:

 גל, די! די, נו, באמת. לא לגלגל עיני ע ד"ר ירושלמית מאושר:

   למה? למה, למה את חושבת ככה?   משה חזות:

 מה, משה. מה?  ד"ר ירושלמית מאושר:
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 רואים בזה מינוי ראוי, ... אצלנו    :רועי גבאי

למה תם שואג 'גילוי נאות, גילוי נאות', אבל הוא לא צועק 'גילוי  ד"ר ירושלמית מאושר:

 נאות' לכיוון הנכון? בדיוק. למה? 

 בואו, אנחנו יכולים לשים את הדברים על השולחן.    ת:משה חזו

 יש פה חבר מועצה שמדבר על ג'וב שהוא היה אמור לקבל, ...    תם ליפשיץ:

כי תם, תם, אין כאן גילוי נאות לכיוון הנכון. ... אין פה שקיפות  ד"ר ירושלמית מאושר:

 ואין פה גילוי נאות. 

 י, בבקשה. אני רוצה להשלים את דבר   אלי מזוז:

 אז אולי אתה תיתן גילוי נאות? בשם החבר שלך.    תם ליפשיץ:

אני אדבר ואתה תעצור אותי אם אתה רוצה שאני אגיד משהו,    אלי מזוז:

אני אשתדל להתייחס למה שאתה תגיד. ככה. אני לא נכנס עכשיו להליך הבחירה הסופי. מה 

ה לנו שיח ודין ודברים בינינו. שיח משותף, הי, העירשהיה פה, אנחנו ארבע שנים חברי מועצת 

במשך ארבע שנים, שאכן לקח זמן להיכנס בכלל לסיפור הזה של מינוי ותהליכים. וכן מינוי, לא 

מינוי, ממשלות התחלפו וכו'. לא בא להאשים בנושא הזה מישהו. גם לנו היה קשה עם התהליך 

תי אפשרויות שיכלו להגיע לפתחו של ראש הזה. אבל אנחנו כן מינינו חברי מועצה דתית. והיו ש

העיר או של השר, לצורך העניין. וזה אם למנות מועצה שתבחר מתוכה יו"ר מועצה, ואם זה לבחור 

ממונה. זה קורה במקומות כאלה ככה וקורה במקומות כאלה ככה. לפי מה שאני יודע, ותקנו 

סים וממנים מועצה דתית. זה אותי אם אני טועה, גם אחרי בחירות מקומיות, לא מיד מתכנ

תהליך שלוקח לנו חודשיים שלוש, עד שבוחרים, עד שנה, יפה. בדרך כלל אנחנו מושכים את השנה 

הזאת, עד שאנחנו בוחרים את האנשים המתאימים ומגיעים להסכמה. חצי שנה, שנה. זה לא 

 קורה בחודשיים הראשונים. 

 זה יכול להיות גם בחודש.    :רועי גבאי

זה יכול להיות, כן. יכול להיות בהחלט כן. אבל בדרך כלל מה שלנו    מזוז:אלי 

 קרה, שלקח לנו קצת זמן. כל אחד עד שהוא בחר את האנשים שלו. 

במקרה שלנו ספציפית אני חושב התחלנו חודשיים אחרי    פאלי כהן:

 הבחירות, 
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 התחלנו, אבל היו גם עיכובים  והיו גם החלפות.    אלי מזוז:

 המון עיכובים. בלי סוף.    לי כהן:פא

נכון. לפעמים יש עיכובים. הדברים לא קורים בדרך כלל מיידית.    אלי מזוז:

ולוקח לנו קצת זמן בתהליך. אנחנו יושבים ומבררים שמות, מגיעים להסכמות. ההוא רוצה נציג, 

עים להסכמות עם ההוא רוצה נציג. ההוא מתאים לו הנציג הזה, לא מתאים לו הנציג הזה. מגי

ראש העיר שיושב על הכיסא ואז ממנים. אני לא נכנס לסיפור כרגע של דורון, כי כן, אני מודה. 

כואב לי. אני בתהליך של שנים, אני בהידברות של שנים. חשבנו, רצינו, קיווינו, לא קרה. אני רוצה 

לוי יכל להיבחר כי יש  להגיע רק לנקודה אחת. לוי, לדעתי, יכול להיות שאני טועה, אבל לדעתי

כאן קואליציה ויש גם את הרב בסיפור. ויכל להיות רוב, גם בכינוס מועצה דתית לבחור את לוי. 

  למה המועצה הדתית היא חשובה?

כי המועצה הדתית לא צריכה להיכנס לפוליטיקה בתקופה כזאת    :רועי גבאי

 כרגע, נקודה. 

 להשלים. אני יכול להבין, אבל תן לי    אלי מזוז:

 כי המועצה הדתית צריכה כרגע לעבוד כמה שיותר מהר.    :רועי גבאי

אתה קוטע אותי. אני לא קטעתי אותך. אתה קוטע אותי, לא    אלי מזוז:

 קטעתי אותך. אתה דיברת על חינוך, אתה דיברת על ערכים, תן לי לסיים. 

ן הזה ובכלל. אלי, מה שעשית זה לא ראוי ולא מכבד את השולח   :רועי גבאי

  אז אל תדבר איתי על חינוך, בסדר?

 רועי, רועי, אתה התחלת, לא אני התחלתי לדבר על חינוך.    אלי מזוז:

  אני התחלתי?   :רועי גבאי

אתה התחלת לדבר על חינוך. אתה אמרת שאתה מדבר על פה ועל    אלי מזוז:

 שם, ואז אני שתקתי. אני שתקתי. 

 לא משנה,    :רועי גבאי

  -אתה ירית בי בלי שנתת לי     אלי מזוז:

 אתה תשלים ולא ניכנס לדיון. תשלים ואני רוצה להמשיך.    :רועי גבאי
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 אתה יכול אחרי זה להריץ את הסרט ולראות.    דורון מלכה:

 אני אריץ. תמשיך.    :רועי גבאי

 אז זה לגיטימי שיש שתי דרכים לבחור,    אלי מזוז:

אתם ידעתם את התהליך גם תוך כדי תנועה, שכנראה יהיה  אגב,   :רועי גבאי

ממונה. אתם הכרתם כל שלב בדרך. אתם לא יכולים להגיד שלא הכרתם. אז לבוא ולהגיד עכשיו, 

 ולהידמות כאילו הכל היה בסדר, 

ציפינו אחרת. זה לא הלך. היה לך גם את הדרישות שלך, שאני    אלי מזוז:

 ממני. אבל בסדר, לא משנה.  הגיד מה דרשתאגיד מה דרשת.  אני יכול ל

 אתה יכול להגיד מה שאתה רוצה. אני שקוף.    :רועי גבאי

 בסדר.    אלי מזוז:

 תגיד לי אבל גם מה אתם דרשתם.    תם ליפשיץ:

נכון, אנחנו לא מתביישים. אנחנו רצינו שדורון ימונה. והיתה    אלי מזוז:

 בל זה בסדר. הכל לגיטימי. דרישה כלפי שהיתה דרישה פוליטית. א

 אבל גם דורון זו דרישה פוליטית.    יהודה דנינו:

בסדר. אז אני אומר. אבל היתה גם כלפי דרישה פוליטית. אי    אלי מזוז:

אפשר להגיד שצד אחד דורש משהו פוליטי והצד השני לא. וזה בסדר, כי יש גם עניין של 

 פוליטיקה. וזה בסדר, אני מקבל את זה. 

  מעולה. אלי, לוי איטח הוא מינוי ראוי?   :עי גבאירו

  -אבל זה לא הכיוון שאני שנייה,    אלי מזוז:

 לוי איטח הוא מינוי ראוי?    :רועי גבאי

רועי, אבל זה לא  מה שרציתי לומר. אתם שוב גוררים אותי    אלי מזוז:

אותי לכיוון הפוליטי. ואמרתי למקום הפוליטי, ואני דיברתי על נושא ענייני. ואתם שוב גוררים 

פוליטי, אפשר לראות מזווית כזאת, אפשר לראות מזווית אחרת. הכל בסדר. הסיפור של כינון 

המועצה הדתית בעיני, שאתה כראש עיר והקואליציה שלך, עם הסכמה של הרב יכול להיות לכם 

תנגדים למינוי של רוב בלמנות גם את לוי ויכול להיות שאנחנו היינו באים ואומרים 'אתם מ
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 דורון', 

 אבל משה, אתם מדברים במקביל.    :רועי גבאי

אני ציפיתי, יכול להיות שאני טועה, שוב. אבל אני ציפיתי שגם    אלי מזוז:

אם אנחנו רואים שדורון לא ממונה כי יש אי הסכמה פה בשולחן הזה על הסיפור הזה, יכולנו 

כולתם לכנס, לדעתי שוב, יכולתם לבחור את לוי כמועצה, להחליף נציג, יכולנו לשים נציג אחר. י

 יכולתם לתת נציגות לכולם. זה דבר שלנו היה נדמה שזה יהיה בדרך אחרת. 

אלי, אבל אתה מגלגל את זה לפתחו של ראש העיר, ותכל'ס    יהודה דנינו:

 המושכות אצל השר. 

 אני משתף אותו.     אלי מזוז:

לראש העיר ואמר לו 'אתה רוצה הרכב או רוצה כזה?' השר לא בא    יהודה דנינו:

   אמר לו 'אני שם לך ממונה'. )מדברים ביחד(

נשית בכל הארץ ממנים הרכבים. אני חושב שמגיעה לנו גם נציגות    דורון מלכה:

 כמו כל הדברים. במועצה הדתית. 

ש שם יש לי שאלה. בהרכב המועצה הדתית שהם מחליטים, י ד"ר ירושלמית מאושר:

 אישה? 

 כן, חייב.    משה חזות:

 כן, שתיים.    :רועי גבאי

   יש שם? )מדברים ביחד( ד"ר ירושלמית מאושר:

 גם במינוי יש.     דובר:

  -יעל מלכה, ממונה נוספת לצידו של    :רועי גבאי

   -מה תפקידה? חותמת    אלי מזוז:

 יע שם. סוג של גזברית. זה לא, אין לה יכולת להצב    :דוברת

 בואו נעבור לנושא הבא, חבל על הזמן.    פאלי כהן:
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 אני רוצה להתקדם, ברשותכם, כדי להתחיל את הישיבה.    :רועי גבאי

 גילוי נאות. הרי אנחנו יודעים שהוא היה מועמד.   דורית בן מאיר:

 אתה היית בקואליציה איתנו, אתה מכיר את הכל.    אלי מזוז:

בעת. מה גילוי נאות? אתה הצבעת בעד זה. )מדברים אתה הצ   דורון מלכה:

   ביחד(

 בואו, אני רוצה להתקדם.    :רועי גבאי

 היית בהצבעה. אתה הצבעת בעד זה.    דורון מלכה:

בואו, אני רוצה להתקדם, ברשותכם. שני דברים נוספים    :רועי גבאי

לא הסתיימו מבחינת השלטון ברשותכם. אחד, אמרתי, לגבי הסכם השכר. אבל עדיין יש דברים ש

המקומי. השלטון המקומי עדיין נמצא במאבקים, גם על סוגיות ההיסעים, גם על סוגיות, שלוש 

סוגיות. גם קרן הניקיון והארנונה, גם על ההיסעים וגם על, מה זה? סייעות גם דיברנו. נקטע לי 

במאבק שלו אל מול חוט המחשבה עכשיו, סליחה. בכל אופן, כרגע השלטון המקומי ממשיך 

האוצר. מוסדות חינוך. כיתות מוסדות חינוך, שאלו סוגיות מאוד משמעותיות עבור השלטון 

המקומי, שבסוף המחירים הולכים ועולים ואנחנו נמצאים באותה סיטואציה של חוסר, ותיכף 

יות אנחנו גם נצביע על הדברים האלה, של חוסר כיתות חינוך, חוסר בהתחדשות עירונית והעלו

 4-הנדרשות. היום יש פער, או נדרש כדי לשפר את ההתחדשות העירונית. במדינת ישראל כ

מיליון. פער עצום. זו  400זה בהסכמים הקואליציוניים, חוק ההסדרים מדבר על ₪, מיליארד 

 נקודה נוספת. 

. בנוסף אני יכול לשתף אתכם שגם המציאות לפתחנו, המציאות הארצית, היא מציאות מאתגרת

בעולם אני אקרא לזה שאין הסכמות ומחלוקות מאוד גדולות. אני מאוד מקווה שלפחות במקום 

ובממלכה הקטנה שלנו אנחנו נצליח לשמר ולשמור על הערכים ועל הקשר החברתי בין הקהילה 

 לבין חברי המועצה ובכלל, כדי באמת שנגיע למקומות טובים יותר באופן כללי. 

ה נוספת, ברשותכם, אחרונה, לפני שנתחיל את הדיון. שהיא תעלה פה זהו, אלה הנקודות. נקוד

בהמשך, אבל כפי שדיברנו עליו לפני חודשיים, על סוגית התבחינים לעמותות השונות של איכות 

הסביבה ובעלי החיים, הוועדה התכנסה. הוועדה נתנה את המלצתה, שיגיעו תבחינים רלוונטיים 

מועצה אחת לשתיים הדברים האלה יגיעו לפתחנו לאישור ימים. אני מניח שבין  45בתוך 

תבחינים. בכל מקרה, בגלל שמדובר בשנת בחירות ובגלל שתבחינים חדשים נדרשים להיסגר עד 

 . 2023ולא רלוונטיים לשנת  2024יולי בשנה הקודמת, הדברים האלה יהיו רלוונטיים לשנת 
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  -שתי רועי, במסגרת הדיווח, אני ביק  ד"ר אהוד ויצמן:

כן, זה מה שרציתי עכשיו להתייחס. דבר אחרון, ברשותכם. סוגית    :רועי גבאי

יקיר העיר. בראשון לחודש יסתיים תהליך ההמלצה ליקירי העיר. ופה, אהוד, ברשותך, תן 

 איזושהי סקירה. 

ההגשה למעשה הסתיימה בראשון למרץ. יש לנו כרגע עשרה   ד"ר אהוד ויצמן:

 , 8.3-ישיבה במועמדים. יש לנו 

 ? 7.3  עו"ד מאיר דהן:

והחלטנו לדחות את זה בשבועיים, למטרה, יש איזו תחושה,   ד"ר אהוד ויצמן:

כשאני עובר על ההגשה, שאולי אנחנו מפספסים כאלה שהם ביישנים או שהחליטו לא להגיש 

ועדת איתור, מסיבות כאלה או אחרות. וחשבנו, חשבנו זה ראש העיר ואני, שנקים מתוך הוועדה, 

 הוועדה הקיימת. ניתן להם עשרה ימים נאמר, משהו כזה, 

  מה זאת אומרת ועדת איתור?  עו"ד מאיר דהן:

 חבר'ה מתוך התשעה של הוועדה, ניקח נניח ארבעה   ד"ר אהוד ויצמן:

 אתה יכול להכניס גם אישה.    :רועי גבאי

 ר איתם ונראה. כן, או דורית או ירושלמית. אני אדב  ד"ר אהוד ויצמן:

 בסדר, ...   דורית בן מאיר:

אחת מהן, כדי שיהיה גם ייצוג נשי. והמטרה של הוועדה הזאת   ד"ר אהוד ויצמן:

 תבחר מישהו, 

 תציע הצעות, אתה חושב שחלק, זה נראה לך שזה אתי?   עו"ד מאיר דהן:

 איזה מענה זה נותן לבושה, לא הבנתי.    חיים מסינג:

לא, לא, אתי. מבחינה אתית. אנשים שמאתרים ובוחרים, אחרי   עו"ד מאיר דהן:

 זה הם באים להצביע גם כן. נראה לי לתת לאלה, 

  -לא, לא, חברי ועדה אסור להם    משה חזות:

 לא זו הכוונה.   ד"ר אהוד ויצמן:
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 זו הכוונה, מה לא?   עו"ד מאיר דהן:

ות שפספסנו אנשים טובים אני אסביר. הכוונה היא, יכול להי  ד"ר אהוד ויצמן:

 מאוד. 

אז לא חברי הוועדה צריכים לעשות את זה. לפי דעתי. אני גם חבר   עו"ד מאיר דהן:

 ועדה. כי ברגע שאתה ממליץ על מישהו, 

 ... כאלה שהם לא מחברי הוועדה, ולתת עוד עשרה ימים כדי,    :רועי גבאי

 מה שאני אומר,  כן, אפשר לתת עוד עשרה ימים. אבל  עו"ד מאיר דהן:

אני מקבל. שימליצו לוועדה. אז זה לגבי הדבר הזה. מה שאני   ד"ר אהוד ויצמן:

ביקשתי, רועי, שתציג בבקשה את הנושא של המתנ"ח המשולב. כי לדעתי, אלא אם השתנה 

 משהו.  

לא, לא הכנסנו את זה. אני אגיד על זה מילה בקצרה. אבל אולי    :רועי גבאי

ת בדיון הבא. לא הכנסנו את זה ללוחות הזמנים. מילה על זה. תוכנית בחלק נציג את זה באמ

הדרומי של העיר, החלק הצפוני יותר נכון של העיר. בחלק הדרומי של אזור התעשייה, מה שנקרא 

. מדינת ישראל עוברת תהליך של מתח"מים. מתח"מים הכוונה מתחמים 4יציאה ראשית לכביש 

טרה לייצר קישוריות בכל מדינת ישראל בין רכבות לבין מטרו לבין לתחבורה משולבים. בסוף המ

אוטובוסים לבין רכבת קלה. והדרך לייצר את זה זה דרך אותם מתח"מים. אחד המתח"מים 

המשמעותיים בכלל בארץ הוא ביבנה. הוא בעצם יאפשר לייצר גם מתחם 'חנה וסע', שיוכל לחבר 

תחנה נוספת זה באזור נס ציונה, ראשון לציון קפלן. אותנו בעצם למטרו, התחנה הקרובה תהיה 

וגבעת האירוסים. גם לרכבת קלה, גם למטרופולין אשדוד, וגם כמובן להחלפה לרכבת כבדה 

שקיימת היום. בנוסף לייצר איזשהו חניון מרכזי, חניון לילה, הוא יהיה במתחם הכלוא של 

 . וכמובן גשר הולכי רגל נוסף. 4המחלף של כביש 

  -אז קיבלו את ההצעה   אהוד ויצמן: ד"ר

, כדי לא 4גשר הולכי רגל נוסף, שבעצם מאפשר גם תחנה על כביש    :רועי גבאי

להיכנס לאו דווקא ליבנה ולהגדיל את הקישוריות. וגם למתחם חניון לילה, מעבר לכביש, לצד 

חלק המערבי, השני. הגשר הזה, אגב, יהיה גם גשר אופניים, כדי לחבר את החלק המזרחי ל

, לייצר פריסה בעתיד, ככל ובאמת ירדו ההתניות. אני בשמחה 4שיאפשר גם לשטח שמעבר לכביש 

 אציג את זה בדיון הבא. שלפחות נציג את התוכנית של הדבר הזה. זהו. 

אגב, אחת ההתניות שלנו בדיון הזה, לפני שזה מגיע להפקדה, כי זה כרגע בתקופת השגות לציבור, 
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 . לא מחלף נוסף. 4ציאה נוספת לכביש זה לייצר י

 מאזור התעשייה הצפוני.    משה חזות:

כי מחלף זו משמעות שלא יעשו אותו במרחקים כאלה. ויציאה    :רועי גבאי

 של ימינה ימינה, כניסה מדרום לצפון, ויציאה צפונה. 

 לא, כשאתה אומר יציאה, כנראה יציאה. מאזור התעשייה,    אלי מזוז:

 לאזור התעשייה. מדרום לצפון.  4לא, מכביש    :אירועי גב

 אז ... יציאה, זה ממש מחלף.    אלי מזוז:

 כן, לא, מחלף זה לצד השני גם. שאתה יכול לצאת.    :רועי גבאי

 לא, רק שנייה. בלי יציאה? בלי יציאה,   עו"ד מאיר דהן:

 אה, הבנתי,    אלי מזוז:

  ברים ביחד(וגם עם כניסה. )מד  עו"ד מאיר דהן:

 ימינה ימינה, אבל לא ירידה דרומה.    :רועי גבאי

 הבנתי, הבנתי.    אלי מזוז:

 כניסה מדרום לצפון.    דוד שטרית:

  -יציאה מדרום פנימה ויציאה    אלי מזוז:

נכון. בלי גשר עילי מעל ובלי מחלף עם כל המשמעויות שלו, גם    :רועי גבאי

 כם, בואו נתחיל. כלכליות, גם תכנוניות. ברשות

ברח' תנועות הנוער בסך חנ"מ כיתות גנ"י  5הקמת  – 617אישור תב"ר מס'  .2

 מקרן הפיתוח.₪  7,500,000

שני תב"רים ראשונים נוגעים, תב"רים של נושאי חינוך.  עשינו פה    :רועי גבאי

שים ליותר מיפוי אחרי הרישום, של כל המשמעויות של גני הילדים. המשמעות היא שאנחנו נדר

גני חינוך מיוחד. המצב הוא שגנים רגילים, אתם יכולים לראות, אגב, בנתונים בטאבלט. אם 

 צריכים עזרה אז בשמחה יעזרו לכם. 
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רועי, תסביר שהכוונה גם של חינוך מיוחד היא כמות ילדים    אלי מזוז:

 קטנה. 

ני חינוך מיוחד ילדים. ג 33אני מסביר. גני ילדים מכילים בממוצע    :רועי גבאי

 שמונה, תשעה, 

 גג.  12   אלי מזוז:

, אם זה גן עיכוב התפתחותי. ולכן המשמעות 12יכול להיות גם    :רועי גבאי

היא שפשוט אנחנו בגנים מוסבים לגנים של חינוך מיוחד ויש לנו מחסור של גנים של חינוך מיוחד. 

 מגנים שאנחנו בעצם מסבים אותם.  גני חינוך מיוחד, חוץ  11-לכן אנחנו נדרשים במיידי ל

זאת אומרת גם הגנים שנסגרים בעצם מוסבים להיות לחינוך    אלי מזוז:

 מיוחד. 

מוסבים לחינוך מיוחד. מעבר לזה, יש גנים מסוימים שאנחנו נסב    :רועי גבאי

יך מתחם למעון יום. המטרה לייצר עוד מעון יום נוסף אחד. כי גם זה יש מחסור, ואנחנו בתהל

. אני אגיד גם עוד משהו. משרד החינוך 617מול החברות הנוכחיות. אז זה התב"ר הראשון, תב"ר 

מכיר בצורך, אבל הוא עדיין לא העביר לנו הרשאה לתקצוב. חלק מאותו מאבק שאמרתי, של 

כיתות חינוך במדינת ישראל. אבל אנחנו לא יכולים  3,000-השלטון המקומי, שיש פער של קרוב ל

יהיה לנו חסר ילד גן חינוך מיוחד בגלל שאין תקצוב. ולכן התב"ר, שני  1.9-ע למצב שבלהגי

התב"רים האלה על בסיס קרנות הפיתוח שלנו. שכשנקבל ממשרד החינוך את ההרשאה 

נוגע לשטח  617התקציבית אנחנו נוכל לקזז את זה. הקמת חמישה כיתות גני חינוך מיוחד, תב"ר 

שאותו מפנים ובעצם מייצרים שם  טיאוטיפה שהיום יש מעין מתחם שמאחורי רמות ויצמן, א

 בשלב הראשון. ריקה קומת קרקע של חמישה גני חינוך מיוחד וקומה שנייה תהיה 

 קומה שנייה מה?    אלי מזוז:

 קומה שנייה נוספת, בגלל שגני חינוך מיוחד,    :רועי גבאי

 איפה זה בדיוק?   עו"ד מאיר דהן:

אתה רואה את התמונה, מאיר. ברמות ויצמן, החנייה בקצה של    :רועי גבאי

  -רמות ויצמן, ומאחור זה המתחם 

 זה שדרות ירושלים.    משה חזות:
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המתחם החולי שנמצא מאחור. המטרה, בגלל שגני חינוך מיוחד    :רועי גבאי

קומה שנייה, , זה מאוד קשה לייצר שיפוצים עליהם. המטרה לייצר 15.8-עובדים כל השנה, עד ה

שכרגע בשלב ראשון תהיה ריקה, ואנחנו נדרש לה להמשך. אני יכול להקים קירות גבס, או לכל 

 דבר. 

 החמישה יהיו בקומה התחתונה?    אלי מזוז:

 כל גני החינוך המיוחד יהיו חמישה,    :רועי גבאי

 ולמעלה כמה יהיה אפשר לבנות בעתיד?   אלי מזוז:

נונית זה יכול להיות שניים. אבל המטרה אולי מבחינה תכ   :רועי גבאי

 להשתמש בזה כאולם, כמתנ"ס בעתיד. כאולם להשכרה או לכל פתרון אחר, אחר הצהריים. 

 לפי הצורך.    אלי מזוז:

מתוכננים מקרנות הפיתוח. מי בעד? מי ₪ מיליון  7.5לפי הצורך.    :רועי גבאי

 נגד? פה אחד. 

 :1/67/15החלטה מס' 

ברח' תנועות חנ"מ כיתות גנ"י  5הקמת  – 617מס'  ה אחד לאשר תב"רהוחלט פ

 מקרן הפיתוח. ₪  7,500,000הנוער בסך 

רועי, רק שאלה. אז זה חמישה גנים של חינוך מיוחד. כמה אנחנו    אלי מזוז:

  עתידים לפתוח גני חינוך מיוחד חדשים שנה הבאה, אם אתה זוכר?

 יש עוד.    :רועי גבאי

 אני יודע. בגלל זה אני שואל.    :אלי מזוז

 לדעתי, גני חינוך מיוחד בסך הכל.  13אם אני זוכר נכון, רוני,    :רועי גבאי

 חדשים?    אלי מזוז:

 לא, זה לא חדשים.    :רועי גבאי

 לא, לא, חדשים.    אלי מזוז:

 חלק מוסבים.    :רועי גבאי
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 ל גנים חדשים. לא, אני לא שואל על מבנים. אני שוא   אלי מזוז:

 חדשים חדשים זה בין ארבעה לשישה. תלוי ברישום.    :רועי גבאי

  -אז חלק מהם    אלי מזוז:

כי חלק, בנאות שמיר לצורך העניין, יש מתחם של גני חינוך    :רועי גבאי

 מיוחד. אתה צריך אותו לגנים רגילים. ואתה מעתיק אותו. 

 הבנתי, הבנתי.    אלי מזוז:

 שישה גנים נוספים,    :רועי גבאי

 הגידול בצורך, אלי, הגידול בצורך זה משהו, עלייה דרמטית.    משה חזות:

אנחנו חוזרים לאותו דבר שהיינו פעם שעברה בישיבה הקודמת,    דורון מלכה:

 לגבי הנושא של תנועות נוער. אז אנחנו בבעיה. 

 אני יודע, אני יודע.    אלי מזוז:

 רנו שיש איזה שישה גנים שמתפנים, ואחד מהם יעבור ... כי אמ   דורון מלכה:

 זה לא רלוונטי,     דובר:

 אז אם אנחנו כבר במחסור של גנים,    דורון מלכה:

 לא הבנתי. מה קשור לתנועות נוער?    :רועי גבאי

  -בישיבה הקודמת    דורון מלכה:

ודמת, לא, הוא אמר, הוא התכוון שאתה אמרת בישיבה הק   אלי מזוז:

  -שאולי, אתה לא התחייבת, אולי אם יהיו גנים פנויים, אולי נוכל להשתמש בהם 

 נכון.    :רועי גבאי

אז אמרתי שאני מבין שלא יהיו. בקצב הזה לא יהיה. אז זה אומר    דורון מלכה:

 שצריך לחזור להצעה לסדר. לתכנן כבר את תנועות הנוער. 

לל התפיסה העירונית היא תפיסה להפעיל ממש לא. כי אמרתי, בכ   :רועי גבאי

שעות. ולכן לא תהיה בעיה לתת מענה. הפתרון היחיד שמחפשים כרגע זה  24כל מוסד ציבורי 
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ציוד אחסנה. וציוד אחסנה גם יימצא פתרון וגם על זה יש חשיבה. לא צריך להקים מבנה שלם 

 בשביל ציוד אחסנה שישב לצורך הפעילות של המקום. 

אני לא יודע באיזה תנועת נוער היית, רועי. אבל אני בתנועת נוער    :דורון מלכה

 שהייתי, היה צריך מקום, 

 הנה, אתה רואה? יצא מוצלח.    תם ליפשיץ:

   מותר להיות חלוקים בעניין. )מדברים ביחד(   אלי מזוז:

 13,700,000, בסך 201כיתות גנ"י לחנ"מ במגרש  6הקמת  – 618אישור תב"ר מס'  .3

 מקרן הפיתוח.₪ 

, הקמת שש כיתות גני חינוך מיוחד. נמצא במתחם של 618תב"ר    :רועי גבאי

גבעתי ז'בוטינסקי, או הרצל. במשולש שבעצם מתוכנן לקום גם האולפנה. אני אראה לכם. אה, 

 לא רואים את הסמן. אבל זה נמצא שם. רואים אותם. שנייה, אני אייצר סמן. הנה. 

 איפה זה?   עו"ד מאיר דהן:

 המבנה של שבירו,    משה חזות:

 הנה, המתחם הזה.    :רועי גבאי

 תן לנו רק שנייה את הזה,    אלי מזוז:

זו האולפנה. אנחנו אנחנו נמצאים, זה הרצל. זה חטיבת גבעתי.    :רועי גבאי

מדברים פה על מתחם של שישה גני חינוך מיוחד. פה יש את הגנים הנוכחיים, של מה שנקרא 

'סיגליות', המעון יום. פה יש שישה גנים, ארבעה פלוס שניים.  כלומר ארבעה בקומה הראשונה, 

שניים למעלה, כדי שיתנו גם את הצורך גם למענה לחצרות. אגב, אני אספר ואדגיש שמעל חמישה 

גני חינוך מיוחד במתחם אחד, יש לזה יתרונות מאוד משמעותיים. גם מבחינת החינוך, גם מבחינת 

 קציבים.  ולכן אנחנו מקימים חמש ושש. ככה זה נותן את המענה הדרוש למשרד החינוך. ת

 גם ההיסעים שמגיעים לאותו מקום,    אלי מזוז:

 גם ההיסעים שיכולים להגיע וגם המענה של התחבורה.    :רועי גבאי

 כן, זה נכון לעשות את זה כך.    אלי מזוז:
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 מי בעד?    :רועי גבאי

 :2/67/15החלטה מס' 

, 201כיתות גנ"י לחנ"מ במגרש  6הקמת  – 618מס'  הוחלט פה אחד לאשר תב"ר

 מקרן הפיתוח. ₪  13,700,000בסך 

 לא, זה נכון לעשות את זה ככה.    אלי מזוז:

₪  268,192תוספת  – 3031כיתות גנ"י במגרש  4הקמת  – 581עדכון תב"ר מס'  .4

 ₪.  7,318,192מקרן הפיתוח. סה"כ התב"ר לאחר הגדלה 

של רחוב יהודה  3031כיתות גני ילדים במגרש  4 –עדכון תב"ר    :רועי גבאי

לקראת סגירה של התב"ר. סגירות אחרונות. מי  268מטר. יש פה תוספת של  600הלוי, בשטח של 

 בעד? תודה. פה אחד. 

 :3/67/15החלטה מס'  

 3031ות גנ"י במגרש כית 4הקמת  – 581מס'  תב"רעדכון הוחלט פה אחד לאשר 

 ₪.  7,318,192מקרן הפיתוח. סה"כ התב"ר לאחר הגדלה ₪  268,192תוספת  –

 

מלש"ח מקרן  1,000,000שיפוצים במוסדות חינוך. תוספת  – 607עדכון תב"ר מס'  .5

 מלש"ח.  3,000,000הפיתוח. סה"כ התב"ר לאחר הגדלה 

חנו אישרנו לפני שיפוצים במוסדות חינוך. אנ – 607עדכון תב"ר    :גבאי ירוע

לשיפוצים. במהלך השנה בעצם אנחנו רואים שאנחנו צוברים את הדבר הזה ₪ מיליון  2חודשיים 

באופן די מהיר ואנחנו צריכים לתת מענה יותר גמיש, כחלק מאותם גם תכנון וגם שיפוצים. הגנים 

מביאים פה  הללו וצרכים נוספים שעולים, בטח לקראת שנת הלימודים, ולכן אנחנו ממליצים,

 את התב"ר הזה, עבור כל הגמישות שנדרשת עבור השיפוצים. ₪ מיליון  1-להגדיל ב

אנחנו גם. רק שאלה קטנה. אישרנו לפני, ואתה מבקש תוספת    אלי מזוז:

ואנחנו תמיד בעד כל מה שקשור לחינוך. רק אם אפשר בבקשה, אתם מבקשים כי אתם מתכננים, 

לדעת למה הצרכים. לראות. כי ועדת חינוך לא התכנסה ואנחנו  אתם יודעים למה הצורך. אשמח

 לא ראינו את זה שם. אז נשמח אם פה, לקבל פירוט של העניין הזה. 

  -כמה מוסדות חינוך   עו"ד מאיר דהן:

 כן, כמה, איפה, מה הצרכים.    אלי מזוז:
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 שנייה, אני אומר, שנייה.    :רועי גבאי

י דברים למה. כי גם פונים אלינו לפעמים, וכבר אני אגיד לך שנ   אלי מזוז:

אם ניתן מענה ואם ניתנת כבר התייחסות של העירייה, אז אני לא צריך עכשיו לרדוף אחרי ולהגיד 

  -אז אנחנו גם 'אני רוצה', הועבר במועצת עיר. יש טיפול בדרך. תמתינו, יגיע. 

 זו גמישות תקציבית עבור המענים הללו.    :רועי גבאי

  -לא, אבל אתה יודע    לי מזוז:א

לא, אני לא יודע על זה. זה לא. היו לנו מקרים עכשיו של לא מעט    :רועי גבאי

מיליון שאנחנו ייצרנו, נסגרו די מהר. הכסף הזה זה לא  2-בחורף, לא מעט איטומים. סגרנו את ה

 כסף של השוטף. זה כסף של קבלנים אובר לשיפוצים במהלך השנה. 

 אז הוספת מידע אז אני שואל, ברשותך.    ז:אלי מזו

 אבל אני מייצר את המיליון שקל האלה לגמישות למקרים שיהיו.    :רועי גבאי

  הבנתי. אז המיליון שקל הוא גמישות למה שאישרנו לפני, ומה?   אלי מזוז:

₪  250,000חלק מזה אישרנו אישרנו חלק מזה איטומים.    :רועי גבאי

 ה, של שיפוצים. שעדכנתי על נרי

לא, אז אנחנו נשמח לדעת, תראה, שוב אני מקבל את הגמישות    אלי מזוז:

"מים ותמיד צריך. נשמח לדעת פחות או יותר, כי אם יש, לא, אני אגיד תוזה בסדר. תמיד יש בל

לך למה. אם אני רוצה לפנות אליך בנושא מסוים, אני רואה שכבר אתה מטפל בו, אז אני כבר לא 

 בעניין הזה.  מתאמץ

  -אלי, לקראת שיפוצי קיץ עושים סקר    משה חזות:

זה אני יודע, זה אני יודע. אבל א', אתם מקבלים את זה אליכם    אלי מזוז:

 ואז אתם יודעים על מה. פה אתם מבקשים, מן הסתם יש לכם כבר כיוון שאתם מכוונים אליו. 

 ? פה אחד, תודה. שנייה, בואו נצביע על זה. מי בעד   :רועי גבאי

 :4/67/15החלטה מס' 

שיפוצים במוסדות חינוך. תוספת  – 607מס' תב"ר לעדכן הוחלט פה אחד 

 מלש"ח.  3,000,000מלש"ח מקרן הפיתוח. סה"כ התב"ר לאחר הגדלה  1,000,000
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סה"כ התב"ר ₪.  1,000,000תכנון הנדסי. תוספת  – 608עדכון תב"ר מס'  .6

 מלש"ח.  2,000,000לאחר הגדלה 

מהקודם. נגיד ₪ וכנ"ל לגבי תכנון. חלק מהתכנון הגדרנו מיליון    :רועי גבאי

אותם שישה גני חינוך מיוחד וחמישה גני חינוך מיוחד, לקחו שלושת רבעי מהתקציב בערך. חלק 

  -נוספים למקרים שיהיו, כדי שלא נצטרך ₪ מהדבר הזה זה לייצר עכשיו מיליון 

לאשר יותר, רועי. אנחנו מוכנים לאשר יותר  אנחנו מוכנים גם   אלי מזוז:

לקרן לפיתוח למשרד החינוך. מה שצריך. אנחנו נאשר, אנחנו נגבה אותך. ומה שתבקש בנושא 

 חינוך אנחנו איתך. 

 תודה.    :רועי גבאי

  -רק חשוב לנו פשוט לדעת    אלי מזוז:

צורך העניין. או אז אני אומר. חלק בגלל תכנון גני חינוך מיוחד ל   :רועי גבאי

 תכנון לאולפנה או תכנון למוסדות כאלה ואחרים. 

 מה שצריך בחינוך אנחנו קודם כל החינוך.    אלי מזוז:

 ... מי בעד?    :רועי גבאי

  אישרנו, לא?   אלי מזוז:

 זה התכנון.    :רועי גבאי

 מי נגד?    תם ליפשיץ:

 מי נגד? פה אחד.    :רועי גבאי

 ולם היו בעד אז אין לך. אם כ   אלי מזוז:

 :5/67/15החלטה מס' 

סה"כ ₪.  1,000,000תכנון הנדסי. תוספת  – 608תב"ר לעדכן הוחלט פה אחד 

 מלש"ח.  2,00,000התב"ר לאחר הגדלה 

 

 

 



 עיריית יבנה
 3.23.005מתאריך  15/67תמליל מועצה מן המניין מספר 

 
לוגו העירייה                                                       לוגו                                 

 חברת 

 26 

 
 עיריית יבנה

 

, כמתחם 60-61חלקות  4942גוש   20-22אישור הכרזה על מתחם ברחוב האלון  .7

 .במסלול מיסוי לפינוי בינוי

תחם רחוב האלון. מתחם רחוב האלון, אישור הכרזה למתחם מ   :רועי גבאי

היזם, לאחר שוועדת תכנון ובנייה נתנה בעצם תראו, יש לכם את זה גם במסמכים. פינוי בינוי.  

הארכת תוקף למתחם, היזם פנה אלינו והוא טוען שמבחינתו אם המתחם יוגדר כמסלול מיסוי 

 על ידי הרשות להתחדשות עירונית, 

 נשמח להסבר.    ז:אלי מזו

אם הוא יוגדר במסלול מיסוי על ידי ההתחדשות העירונית, זה    :רועי גבאי

יכול לפטור אותו מעלויות ומשמעויות, כי המדינה תשתתף בתוכנית. ולכן מבחינתו הוא ביקש, 

אגב, מלבד אישור נקרא לזה טכני של המועצה, ככל והוא מבקש, הוא רשאי לקבל את זה. אבל 

הסדר הטוב, הוא לא מבקש אל מול הרשות להתחדשות עירונית. הוא עובר דרך מועצת  על מנת

 העיר. 

נשמח, אם אתם כבר מעלים את זה, גם אם לרמות אם אנחנו גם    אלי מזוז:

 לא בדיוק הכרחיים פה, להבין את המשמעויות. 

 המסמך כתוב לך באופן ברור .   :רועי גבאי

נתי. יש פה משפטים שאני לא הבנתי אותם. בגלל אני לא כל כך הב   אלי מזוז:

 זה אני ... לא הייתי מבקש הסברים. 

יש בקצה של הרשות להתחדשות עירונית, יש שם כל מיני הנחות    משה חזות:

שניתנות לקבלן ברגע שהוא עובר את התהליך הזה. פשוט, אלה לא הנחות שהוא מקבל מהעירייה 

 או משהו. 

אקריא לך משפט שלא הבנתי. אני אשמח להסדר. אני לא, אני    אלי מזוז:

  -אקרא לך משפט שלא הבנתי. אם תסביר ואני אבין 

 זה לא ... שלנו. אל תגיד לי לא מדויק.    משה חזות:

אתה רוצה שנתייחס אחד אחד? תראה, קראתי את החומר בעיון.   ד"ר אהוד ויצמן:

ים, עם מדרגות שקבעת, בצדק. כדי שהקבלן אני זוכר שאכן אישרנו את הארכת התוקף לשלוש שנ
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יעמוד במה שהוא צריך לעמוד. עכשיו מובא לפתחה של המועצה העניין המימוני. עכשיו, העניין 

המימוני, אני זוכר את התהליך שבזמנו עשינו בשז"ר. ולדעתי היית חלק מהמובילים של זה, יחד 

  -לי עם רונית, אם אני זוכר נכון. ודרשת, בצדק, מסמך כלכ

  -לא, לא הייתי איתה    :רועי גבאי

 לא משנה. אולי אני לא זוכר מי זה, לא משנה.   ד"ר אהוד ויצמן:

  -אהוד, אתה מערבב    משה חזות:

לא, אני לא מערבב. תן לי. עכשיו, אני לא יודע. הקבלן קיבל המון   ד"ר אהוד ויצמן:

  -זכויות 

 אני אומר. לא, אין קשר לזכויות. לכן    משה חזות:

בואו, בהתחדשות עירונית יש שני  אני אולי אסביר )מדברים ביחד(   דוד שטרית:

מסלולים. יש מסלול רשויות ומסלול מיסוי. מסלול רשויות יש עכשיו, אנחנו קיבלנו  שני מתחמים 

שאנחנו מתכננים במסלול רשויות. בוכריס, שהיה בהתחלה במסלול יזמי, במסלול מיסוי, עכשיו 

במסלול רשויות. העירייה מתכננת שם את המתחם. פה במקור, רחוב האלון היה במסלול  הוא

רשויות. עברו שתי הכרזות, הסתיימה הכרזה. כרגע מבקשים לעשות עוד מסלול מיסוי. מה 

  -היתרון במסלול מיסוי? או לא יתרון. היזם מקדם את ה 

  -זה יתרון של היזם, לא של   דורית בן מאיר:

 לא, לא, גם שלנו.    ית:דוד שטר

 גם שלנו.    :רועי גבאי

היזם מקדם את התכנון והוא מקבל איזשהן הנחות והטבות מס    דוד שטרית:

 במיסוי. לא קשור לנושא של המכפלות ולכל מה שאתם, זה לא ... )מדברים ביחד( 

 אני רוצה לשאול שאלה, שנייה.   עו"ד מאיר דהן:

 שבכל מתחם, דוד, אז למה    חיים מסינג:

 כל המתחמים הכרזנו עליהם.    דוד שטרית:

 מהבעלים הוא לא יכול לדרוש את זה.  100%לא, אם אין לו    :רועי גבאי
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  -לא, אבל רועי, הדוגמה   דורית בן מאיר:

 חתימות.  100%   משה חזות:

  -הוא אחרי היתר. בגלל שהוא אחרי היתר    :רועי גבאי

לי. אבל למעשה תיאורטית, אם המיסוי הזה, זה הרי לא  כן, ברור   חיים מסינג:

 בא מתקציב העירייה. זה לא בא מאיתנו. יפה. אז תיאורטית, למה שזה לא יהיה בכל מתחם? 

 זה בכל מתחם. או מסלול רישוי או מסלול רשויות.    דוד שטרית:

 אז למה יש מסלול רשויות?    חיים מסינג:

הכרמל, החרמון, הכרזנו כמסלול מיסוי בעבר.  כי ברחוב, אגב,   דוד שטרית:

 בבוכריס בהתחלה היה מסלול מיסוי. עכשיו העברנו את זה מסלול רשויות. 

 למה?    חיים מסינג:

כי אם זה עובד על פי השוק הפרטי, וכדי להקל ולייצר תהליכים    :רועי גבאי

 של התחדשות עירונית, 

 ל כך הרבה דברים, יש לו גם מול הבנקים, יש כ   משה חזות:

אז נותנים מסלול מיסוי, שמאפשר ליזם פרטי לקבל מול המדינה    :רועי גבאי

 הקלות במע"מ, 

 למה שלא ... תמיד? זה מה שאני שואל.    חיים מסינג:

 ... גם לדיירים, שלא תתבלבלו.   דורית בן מאיר:

לעמוד בזה.  לא, כי יש מקומות שאתה לא יודע בוודאי שהוא יכול   :רועי גבאי

וזה לא יזם פרטי. אם אנחנו מקדמים את זה, המדינה לא נותנת לנו. אם אנחנו מקדמים את זה, 

הם לא נותנים לנו מסלול מיסוי. אם יזם פרטי מקדם את זה, מאפשרים לו את זה דרך מסלול 

 מיסוי, כדי לקדם תהליכים. הוא כבר בשלב של היתר. 

   -לאיתן ה, בואו, תנו אז חברים, הנה, יש פ   משה חזות:

לא, רק שאלה קטנה. שנייה. אני רוצה לשאול. האם יש לזה, אני   עו"ד מאיר דהן:

קורא פה שזה באמצעות מתן הטבות במס שבח, מס רכישה, מע"מ וכו' וכו' . יש איזה קשר להיטל 
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  השבחה פה בעניין הזה?

 לא.    :רועי גבאי

 לא קשור בכלל. לא קשור לקופה שלנו כעירייה.   עו"ד מאיר דהן:

 לא קשור לקופת העירייה.    :רועי גבאי

 שנייה, כדי לחדד את העניין. אי פה מצב של פטור מהיטל השבחה.   ד"ר אהוד ויצמן:

 לא, אין היטל השבחה, יש מס שבח, כן,   עו"ד מאיר דהן:

 אם ככה, תסביר מה זה נותן.   ד"ר אהוד ויצמן:

אתה איתן, אין שום משמעות לקופת העירייה. שום משמעות.    :גבאי רועי

  רוצה שנייה לחדד?

 זה מה שרציתי לדעת.   עו"ד מאיר דהן:

מיסוי זה נותן הטבות קבועות של המדינה. מי שמכריז על מסלול   :עו"ד איתן בראש

בנייה. זה מקל מאוד זה שר הבינוי והשיכון. נותן הטבות במס רכישה, מס שבח ובמע"מ, בהליכי ה

 על הדיירים בשלב של מימוש הנכס. שיהיו להם פחות מיסים. ... היזם גם מרוויח מזה, 

 זה משהו פורמאלי.   עו"ד מאיר דהן:

 היזם מרוויח.   דורית בן מאיר:

 בסדר, מה אכפת לנו?    עו"ד מאיר דהן:

נותן לו שקט מכיוון שהבעלים לא משלמים אגורה שחוקה, וזה   דורית בן מאיר:

 תעשייתי, 

מה שחשוב לנו שזה יתקדם וזהו. כל עוד זה לא פוגע בקופת   עו"ד מאיר דהן:

 העירייה, זה לא פוגע בקופת העירייה, 

חתימות, לדוגמה הפינוי בינוי  100%אז למה לא כל, מי שיש לו    משה חזות:

מסלול הזה. זה לא כל אחד באלון, הקבלן הזה הוא כבר יכול, יש לו כבר היתר. לכן הוא הלך ל

 יכול, 
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 אנחנו מחדשים את זה בעצם. זה פג תוקף.   עו"ד מאיר דהן:

מה שאותנו מטריד, אנחנו דיברנו על זה, זה שאין מצב שמה   ד"ר אהוד ויצמן:

 שבוצע פה, וזה אני מדגיש את זה, בא על חשבון הכנסות של העירייה.

 חד משמעית.    :רועי גבאי

זה נותן שקט תעשייתי ליזם, כי הוא יודע מראש כמה מיסים הוא   דורית בן מאיר:

 אמור לשלם. ... 

 אני לא יודע בכלל אם הוכרז אי פעם.    :רועי גבאי

 זה הוכרז כמסלול רשויות.    דוד שטרית:

 הוכרז. פג תוקף. פג תוקף.   עו"ד מאיר דהן:

כי הוא כבר אוחז . לקדם אותו עכשיו במסלול רשויות לא רלוונטי   :רועי גבאי

 בהיתר בנייה. הוא יכול להתקדם מצד המיסוי. 

הוא מקדם את התב"ע. אם העירייה היתה מקדמת את התב"ע,    דוד שטרית:

 זה היה מסלול רשויות. ... 

 פג תוקף של הזה רק.   עו"ד מאיר דהן:

ו אני רוצה לשאול שאלה. כי הנושא, אני זוכר פשוט כמה עסקנ  ד"ר אהוד ויצמן:

 בעניין הזה, ואולי זה לא המקרה, אני לא יודע. 

 אתה מדבר על היטל השבחה.     :דובר

 אין פה היטל השבחה.   עו"ד מאיר דהן:

 מס רכישה ומע"מ זה כסף שהולך למדינה.    רם שרון:

למדינה. בגלל זה שאלתי לגבי היטל השבחה. היטל השבחה אין   עו"ד מאיר דהן:

 פה. )מדברים ביחד( 

 לקופת המדינה.    שרון: רם

מה שחשוב לי בעניין הזה, שלא יווצר מצב, וענית לי, אמרת שאין   ד"ר אהוד ויצמן:
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 מצב שאנחנו, עם כל הזכויות שהוא קיבל, עכשיו הוא מקבל עוד הנחות. 

 לא, לא, לא,    משה חזות:

  -אהוד, זה תמריץ ליזמים, שייקחו פרויקטים   דורית בן מאיר:

 מיצינו.   דהן: עו"ד מאיר

קודם כל תודה על ההסבר. אתה צודק, אבל קודם כל תודה על    אלי מזוז:

 ההסבר. חשוב לי לחדד את מה שאהוד אמר. 

אבל אהוד שאל את זה שלוש פעמים והוא קיבל שלוש פעמים את    תם ליפשיץ:

 אותה תשובה. ... 

פעם  ר לקבלאפשאז הוא יקבל ארבע פעמים. מה זה משנה?    דורון מלכה:

 רביעית. 

אגב, גם פה אולי צריך איזה גילוי נאות, אני לא יודע. אתם    תם ליפשיץ:

 יודעים. מה, לא? 

תם, סליחה שעכשיו אני מקבל את העצבים שלי, אבל אני מבין    אלי מזוז:

 שיש לך אובססיה לגבי, וכל פעם שאני פותח את הפה, 

 לא, חס וחלילה.    תם ליפשיץ:

 גילוי נאות או לא גילוי נאות.    :אלי מזוז

 יש לי אובססיה לגילוי נאות.    תם ליפשיץ:

 אז בסדר, יופי.    אלי מזוז:

 על מה גילוי נאות, זה אני רוצה לדעת.   דורית בן מאיר:

... גילויים נאותים ותפרסם אותם בפייסבוק, לא יודע מה. תן לי    אלי מזוז:

כל פעם שאני רוצה להגיד משהו 'גילוי נאות, גילוי נאות'. זה לדבר בבקשה, ודי עם זה, באמת. 

 כמו איזה פזמון שחוזר על עצמו. 

 זה לא אישי.    תם ליפשיץ:
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אני אגיד לך למה החשש הזה של אהוד עלה. כי היה לנו שיח על    אלי מזוז:

י ששוכבים זה, וזה לא בהכרח, רחוב אלון כאן הוא דוגמה. בסדר? יש פרויקטים של פינוי בינו

כמה שנים. ומה שקורה, אנחנו מכירים ... השוק של מחירי הדירות קפץ. זאת אומרת אם אישרו 

דירות, וזה  Xליזם מסוים, לא משנה באיזה רחוב, אלון, לא אלון, כל רחוב, אישרו לו לבנות 

שנים, הערך של הדירות קפץ, זאת אומרת שהוא בהכרח מרוויח הרבה יותר.  Xהתעכב במשך 

כאן אנחנו רוצים להאיר את עיני המועצה ואת עיניך ולבוא ולומר 'שימו לב לנקודה הזאת'. הם ו

בהכרח מרוויחים הרבה יותר היום מאשר הם היו מרוויחים לפני עשר שנים כשהם קיבלו את 

 אותו היתר. 

  -מצד שני   :רועי גבאי

ינך. אני לא בא שניה, שניה, יש צדדים, שנייה. אני רק מאיר את ע   אלי מזוז:

אני  להגיד איזושהי אמירה שהיא נגד או בעד. אני בא לומר, שוב. אני אסביר )מדברים ביחד(

כשיזם מרוויח פי אסיים את המשפט. אני מסיים. אני אומר את זה מכיוון שיש לזה משמעויות. 

ות. אבל אתה קומ Xשניים ממה שהוא היה מרוויח, יכול לבוא ראש העיר ולומר 'כן, נכון. אישרנו 

כפול שניים. אני רוצה להוריד, כדי לא ליצור לחץ ברחוב הזה והזה. אתה מרוויח  Xמרוויח עכשיו 

יפה מאוד, אני לא צריך לוותר לך', אם הוא יבוא עם דרישה של היטל השבחה. 'לא צריך לבטל 

ה מרוויח פי לך, אתה מרוויח פי שניים, גם ככה לפני עשר שנים חשבת שאתה מרוויח. עכשיו  את

 שניים, אתה רוצה שלא ניתן לך היטל', 

  -קח בחשבון שמדד תשומות הבנייה עולה, וקח בחשבון    :רועי גבאי

 לוקח הכל. אבל מי שעושה הכי הרבה כסף זה ערך הדירות.    אלי מזוז:

ככל שצריך לעשות את התיקון, מקטינים את המכפיל. במקרה    :רועי גבאי

 מאוד גבוה. אבל ... שהפרויקט יצא לדרך. של האלון, המכפיל 

רועי, יש שני צדדים לכל דבר, נכון.  אבל כן חשוב לנו גם לשים    אלי מזוז:

 טור על הנקודה הזאת, כי ... כספים שלנו. קאת הפרוז'

 מי בעד?    :רועי גבאי

 אגב, משה. צריך להיות סבלניים. ...   ד"ר אהוד ויצמן:

 ני מאוד. לא, אני סבל   משה חזות:

 מי בעד? ברשותכם, רק לדעת, מי נמנע? כולם בעד, פה אחד.    :רועי גבאי



 עיריית יבנה
 3.23.005מתאריך  15/67תמליל מועצה מן המניין מספר 

 
לוגו העירייה                                                       לוגו                                 

 חברת 

 33 

 
 עיריית יבנה

 

 :6/67/15החלטה מס' 

-60חלקות  4942גוש  20-22הכרזה על מתחם ברחוב האלון  הוחלט פה אחד לאשר

  , כמתחם לפינוי בינוי במסלול מיסוי. 61

 

 .2023 -התשפ"גאישור חוק העזר ליבנה )אגרת תעודה ושירות( )תיקון(,  .8

חוק עזר אגרת תעודה ושירות. לא מעט פנו אלי במהלך החודש    :רועי גבאי

האחרון. מעטים פנו, אני אדייק. מעטים פנו בנושא כל מיני מסמכים שהיו צריכים לקבל הפקה 

כזאת או אחרת. שאין להם חובות, שאין להם, אני לא זוכר, היטלים כאלה ואחרים, אגרות, 

שקלים שנדרשים לשלם על כל מסמך. שאלתי את יפעת, את הממונה  50, 40בר על וראיתי שמדו

על ההכנסות, כמה פניות כאלה יש במהלך השנה ולמה בכלל אנחנו גובים על זה כסף, כי הכל 

תוכניות בשנה. דברים קטנים.  5עד  10נעשה בלחיצת כפתור היום, בצורה דיגיטאלית. מדובר על 

לא קטנה עבור אנשים שצריכים איזה מסמך קטן, שעכשיו נדרשים  אבל מייצרים בסוף עלות

להוציא אישור שאין להם עלויות כאלה ואחרות. מלבד הסוגיה של הטאבו. סוגית הטאבו היא 

סוגיה שבהחלט דורשת מהאגפים לעבור תהליך, לוודא באמת שאין איזשהם דברים שהתפספסו 

ק, בתצורה כזאת שכל המסמכים הדיגיטאליים בדרך. ולכן המטרה לעדכן את התעריפים של החו

שעושים אותם בלחיצת כפתור היום, ללא עלות. פשוט ללא עלות. בדקנו את זה גם בהבחנה של 

מלבד זאת לעדכן גם את התעריף של הטאבו. אגב,  רשויות אחרות, ואין סיבה לגבות על זה כסף.

שקלים. פה, לאחר עדכון  100-ה מעדכנו את זה למחיר נמוך. ברשויות אחרות בדקנו, זה למעל

 שקלים.  71המדד מדברים על 

 . 71-עד עכשיו, זה עלה ל 50היה   עו"ד מאיר דהן:

 שקלים.  71   :רועי גבאי

 זה עלה לפני ...    רם שרון:

 ולכן מבחינתי עוד פעם, אין פה,    :רועי גבאי

 ולמה לא להוריד גם אותו?    דורון מלכה:

 רתי, אישור הטאבו, זה עבודה ומורכב. כי אמ   :רועי גבאי

אני חושב   התושב משלם בעד זה כל השנה. )מדברים ביחד(   דורון מלכה:
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 בקשות בשנה.  10שקל, אם זה  50-שהעירייה יכולה לספוג את ה

לטאבו יש הרבה יותר בקשות. הטאבו זה עשרות בקשות. טאבו    :רועי גבאי

  -מאוד, הטאבו קונים 

 הטאבו זה מסמך מאוד דומיננטי להעברת זכויות.   ר:דורית בן מאי

 זה מסמך משפטי מחייב.    דוד שטרית:

 שקלים.  15וזה עולה    דורון מלכה:

הפקח צריך לצאת לזירה,  וילות, אזלא, אני אגיד לך, פקח, כשזה   דורית בן מאיר:

  -לראות אם היו בעיות בנייה 

 צריכה לתת לתושב.  זה חלק משירות שהעירייה   דורון מלכה:

 חבר'ה, ברשותכם.    :רועי גבאי

 ... הם לא תושבים. הם בכלל לא תושבים. ... לא כולם תושבים.     רם שרון:

כל המסמכים שלא דרשו עבודה מיותרת ובלחיצת כפתור    :רועי גבאי

נים את דיגיטאלי, ללא עלות. מסמך הטאבו עודכן המחיר שלו בתעריפים על ידי כך שאנחנו מעדכ

 . זו המשמעות לאורך השנים. 71-, בהצמדה למדד, ל50-החוק. עודכן התעריף מ

 תגיד, רועי, סדר גודל של איזה כסף?   חיים מסינג:

 שקל. זה הסיפור. מי בעד?  2,000, 1,000 עדכון של הזה?   :רועי גבאי

 :7/67/15החלטה מס' 

ושירות()תיקון(, את חוק העזר ליבנה )אגרת תעודה הוחלט פה אחד לאשר 

 .2023 –התשפ"ג 

בעד, אבל אם עסקינן בענייני טאבו, רועי, הערת אגב. אם עסקינן   דורית בן מאיר:

באשור לטאבו, שהוא מאוד דומיננטי ובלעדיו אין, בלעדיו אנחנו לא יכולים להעביר את הזכויות, 

 לים אישורים. צריך למצוא איזשהו תהליך יותר מקוצר. באשדוד תוך יומיים אנחנו מקב

 לפעמים שבועיים, שלושה אני ממתין.   עו"ד מאיר דהן:

  -יותר. חודש וחצי. חלילה, אני לא   דורית בן מאיר:
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נעשה פה תהליך שנה שעברה. אני יכול להגיד שנעשה פה תהליך    :רועי גבאי

במערכת  שנה שעברה, שהפך את התהליך לדיגיטאלי. והיום התהליך הוא דיגיטאלי. אפשר לפנות

 מאסט והוא כבר לא בלבוא ולהמתין ולחכות חודש. 

 לא, לא, גם עכשיו.   דורית בן מאיר:

 אבל שנייה, אני רוצה להבהיר, להבהיר שנייה.    חיים מסינג:

מילה. דווקא באמצעות, איך קוראים, מאסט? דווקא באמצעות   עו"ד מאיר דהן:

גיש כעורך דין, הוא לא יעיל. זה לוקח לפעמים ההליך הזה, זה הרבה הרבה יותר. אני לפעמים מ

 שבועיים, שלושה וזה נתקע. 

 אבל אני רוצה להגיד איזו מילה.    חיים מסינג:

 הוא השתפר.    :רועי גבאי

 זה הרבה מאוד זמן.   עו"ד מאיר דהן:

יכול להיות שיש בעיה עם מאסט, אבל צריך לקחת בחשבון,    חיים מסינג:

וכו' וכו', אתה לא יודע אם אין שם בעיות של חריגות בנייה, של איחור  כשאומרים עיר אחרת

 לתאגיד המים, כל הדברים האלה לוקחים זמן. 

 טוב, זה לא הדיון עכשיו.   עו"ד מאיר דהן:

 חיים, בכל מקום בארץ עושים את הבדיקה הזאת. )מדברים ביחד(   דורית בן מאיר:

עשה תהליך דיגיטאלי, ... ולהכניס את אני באמת אומר לשבחו, נ   :רועי גבאי

החדש שצפוי  CRM-זה לתוך המאסט. יחד עם זאת, המאסט אנחנו גם בוחנים אותו כחלק מה

לצאת מכרז בחודש הקרוב, אני מקווה. ואז גם את זה לייעל. אבל באמת, התהליך היום הוא 

 תהליך דיגיטאלי. זו לא המציאות שהיתה לפני כן. 

 , מי בעד. יאללה   תם ליפשיץ:

 הצבענו.    :רועי גבאי
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 .1/2/23אישור פרוטוקול ועדת הקצאות מיום  .9

ועדת הקצאות מדברת בעצם על שלוש הקצאות.  ועדת הקצאות.    :רועי גבאי

רן, לצורך הפעלת בית הספר 'בנות פאהקצאת מבנה בית ספר למרכז לחינוך העצמאי ברחוב ה

ה על הסדרה, חבר'ה. הסדרה, הסדרה. כנ"ל בית יעקב, לאה', אחרי שני פרסומים. שוב, מדובר פ

שנמצא שם שנים על גבי שנים. הסדרה של תהליך שהיה. פשוט לא היה מוקצה. עכשיו להגדיר 

 אותו. ונעמ"ת, שנעמ"ת אני נותן הערה אחת, ברשותכם, על נעמ"ת.  

 מה זה, חידוש?    אלי מזוז:

אה שלהם. זה חידוש. אבל אנחנו כן, הם אמורים לסיים את ההקצ   :רועי גבאי

התנינו פה משהו.  לאור העובדה ששנה שעברה נעמ"ת בחודש האחרון, בשבועיים האחרונים, 

 החליטו לצאת, אנחנו דרשנו שנעמ"ת ימציאו לנו בתוך חודש, לדעתי חודש, 

 סליחה, לא שמעתי. הם נדרשו לצאת?    אלי מזוז:

ני ספטמבר, פתיחת שנת הלימודים, הם חודש לפני או שבועיים לפ   :רועי גבאי

 פשוט החליטו שהם יוצאים. 

 הם ברחו, שכחתם?    פאלי כהן:

 ויצאנו למכרז מהר.    משה חזות:

ולכן בשלב הזה, ולפני שחלילה נגיע למצב שאנחנו עוד פעם    :רועי גבאי

 בספטמבר נדרשים, לא יודע, שהם יוצאים, 

 כן, להפתעה,   דורית בן מאיר:

אנחנו ביקשנו מסמך התחייבות כחלק מההקצאה הזאת, שהם    :גבאי רועי

 ממשיכים שנה הבאה, ואם לא, הם בשיפוי כזה או אחר. 

יש שם גם סעיף שאומר אם רוצים לצאת, תוך כמה זמן צריך    אלי מזוז:

להודיע? כי כדאי לנו להכניס את הדברים האלה, שאנחנו לא ניפול. אם יש גוף שרוצה לצאת, 

 זמן.  Xשל היה מחויב בהתראה מראש שי

 זה יהיה כחלק מההסכם. )מדברים ביחד(    :רועי גבאי

 בסדר. אבל צריך להכניס את זה, כדי שאנחנו נהיה מוכנים.    אלי מזוז:
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מהתלמידות שם הן  60%רועי, לגבי 'בנות לאה', אני רואה פה   עו"ד מאיר דהן:

העיר. האם זה בא לידי איזשהו ביטוי כלכלי? זאת לא מתושבי  40%תושבות העיר. זאת אומרת 

 מבחוץ,  40%מהמבנה. לעומת זאת  100%אומרת אנחנו מקצים 

 קודם כל על כל ילד שנכנס מבחוץ אתה מקבל כסף, כחלק,    :רועי גבאי

 אה, הוא משלם.   עו"ד מאיר דהן:

 כמובן.    :רועי גבאי

  -גם לנו יש תלמידים שאתה משלם    משה חזות:

אבל בהקשר הזה נגיד, זה חשוב וזה קורה ב'בנות לאה', לחלוטין,    :רועי גבאי

וזה קורה ב'בנות סיני' לחלוטין, אני רוצה, בעזרת השם שנעשה את זה גם במוסדות האחרים. 

 יבנאים קודמים לכל גורם חיצוני. 

ואני אוסיף עוד משפט, רועי, ברשותך. שלא תהיה אף סלקציה    משה חזות:

תלמידה מהעיר. אם אנחנו מקצים, סליחה, אם אנחנו מקצים ל'בנות לאה', אני מבקש שזה  לאף

  -יהיה אפילו באותיות קידוש לבנה. אי אפשר לעשות יותר סלקציה 

 אבל משה, יש תנאים. יש תנאים.    דורון מלכה:

 לא, באמת.    משה חזות:

 לא מהזרם. אתה לא יכול להביא לחרדי, מישהו שהוא    דורון מלכה:

 יש תקנון,    :רועי גבאי

 יש תקנון לבית הספר.    דורון מלכה:

שמע, אני קראתי את הדבר הזה. ויש פה שאלה של טובה,   ד"ר אהוד ויצמן:

שהתשובה נראית לי, טובה שואלת האם מקבלים כל תלמידה המבקשת להתקבל ועומדת בפתח 

החיים ומה שהיא מסמלת'. מה שזה אומר שיש בית הספר. ורונית, המנהלת, אומרת 'על פי אורח 

 פה איזה מדד של חרדיות. 

 יש.    :רועי גבאי

 השאלה אם זה נכון.   ד"ר אהוד ויצמן:
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אני אגיד לך איפה, אני משתף אותך בשיקול ובשיח שאני גם    :רועי גבאי

פר 'סיני' בנות קיימתי עם מנהלת בית הספר. לא זאת, של 'סיני', וגם עם עוד אחרות. היום בית ס

 לצורך העניין הוא לא מוגדר כבית ספר קירוב. 

 לא מוגדר כבית ספר מה?    אלי מזוז:

שנייה, וגם 'בנות לאה'. הוא לא בית ספר קירוב. עכשיו, יש המון    :רועי גבאי

המון זרמים בעסק. ברגע שאתה מייצר בית ספר קירוב, אתה מונע מאוכלוסייה חרדית להיכנס 

השאלה מה אתה מייצר. היום, אגב, 'בנות לאה', ספציפית 'בנות לאה', ואפשר להגיד  אליו. ואז

בשבחו, עם ציונים מצוינים, עם הצלחה מדהימה, עם עבודה באמת נהדרת שנעשית שם. ככל 

שאתה תכניס שם מה שאתה קורא לזה אוכלוסייה אחרת, ששונה מהמגזר החרדי, אתה עלול 

כן אומר לחלוטין, שאנחנו צריכים לעסוק בסוגיה, ואני עוסק  לפגום במרקם הבית ספרי. אני

א את הדרך לייצר בית ספר שהוא נותן את ובסוגיה הזאת. ופאלי גם יודע. אנחנו צריכים למצ

 המענה לאותו קירוב. כלומר שיהיה גם לזרמים הללו מענה לצורך הנדרש הלימודי. 

זה, שבאמת לא יהיה מצב מה שמטריד אותי, ומשה התייחס ל  ד"ר אהוד ויצמן:

 שבאה תלמידה, כמו שאנחנו מכירים במוסדות כאלה ואחרים, ולא מקבלים אותה. 

  -החלטה: העמותה מתחייבת לקבל  ....ף.סעי   דוד שטרית:

 יש תנאי קבלה לבית הספר.   עו"ד מאיר דהן:

ה, לבית הספר את כל התלמידות המבקשות ללמוד מהעיר יבנ   דוד שטרית:

 , גופיה, טייציםבהתאם לתקנון בית הספר בעניין אורח חיים. זאת אומרת  היא לא תבוא כאילו 

 כמובן שלא תבוא עם גופיה ויקבלו אותה.    משה חזות:

הבעיה בתיכונים חרדים זו בעיה של קבלה של בנות ספרדיות  ד"ר ירושלמית מאושר:

יה, אנחנו נשקול אם לקבל אותה. )נשמעים לסמינרים שהם ... אשכנזים. ביבנה, אם תבוא אשכנז

 צוחקים( נו, כולן ספרדיות. 

 מי בעד?    :רועי גבאי

 מי בעד מה שירושלמית אמרה? )מדברים ביחד(    חיים מסינג:

 כולם בעד? פה אחד, תודה.    :רועי גבאי

 



 עיריית יבנה
 3.23.005מתאריך  15/67תמליל מועצה מן המניין מספר 

 
לוגו העירייה                                                       לוגו                                 

 חברת 

 39 

 
 עיריית יבנה

 

 :8/67/15החלטה מס' 

 . 1/2/23פרוטוקול ועדת הקצאות מיום הוחלט פה אחד לאשר 

 

מינוי חברי ועדות חינוך, מלגות וקידום מעמד הילד במקום ד"ר ירושלמית  .10

 מאושר.

 ועדת חינוך, מלגות וקידום מעמד הילד. מינוי חברי     :רועי גבאי

אני דיברתי, אני מאוד מבקש. דיברתי עם יעל. אנחנו לא גיבשנו   ד"ר אהוד ויצמן:

י אומר, שמבחינתנו אפשר לקיים את הישיבות עדיין את העניין הזה. יחד עם זאת, לפרוטוקול אנ

 האלה, גם בלי נציגות שלנו, עד שאנחנו נחליט. 

 מקובל. ... היחיד שלי זה מעמד הילד, שכרגע אין לו יו"ר.    :רועי גבאי

 אז אני אומר. ייקח לנו,   ד"ר אהוד ויצמן:

 לישיבה הבאה, לישיבה הבאה.    משה חזות:

   )מדברים ביחד(ממלא מקום.    תם ליפשיץ:

 יש לנו בעיה. ירושלמית,    חיים מסינג:

טיפלתי בעניין, בלי פורמאליות. אתה זוכר, העניין של הדרגנועים,  ד"ר ירושלמית מאושר:

כתבתי לך מכתב. טיפלתי, עשיתי ישיבה במרכז שם. הם באמת עשו שם שילוט ואזהרה. בגלל 

  -שבנות שם גלשו עם השיער הארוך, יש סיפור 

טיפלנו בנושא. השאלה, אבל אני רוצה כן לייצר, ברשותכם,    :רועי גבאי

ם אחד של השני. אני מחכה שיהיה יו"ר ואהוד. מבחינתי תבחרו כל אחד, אתם יכולים למלא מק

 למעמד הילד. 

 תעבירו את זה לישיבה הבאה.    משה חזות:

ביקשה, בעיקר בגלל  אני אומר, לישיבה הבאה זה יהיה. היות ויעל  ד"ר אהוד ויצמן:

 המלגות. 
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 אנחנו מחכים לכמה יועצים שצריכים להגיע מחו"ל.    חיים מסינג:

 לא, מלגות הוא אמר אין בעיה, נתכנס בלי ... מקובל.    :רועי גבאי

 כן, והיתר אנחנו ניתן בישיבה הבאה.   ד"ר אהוד ויצמן:

 סעיף הזה נדחה. אז אנחנו נביא את זה לדיון בישיבה הבאה. ה   :רועי גבאי

 

 מינוי מר פאלי כהן כחבר בוועדת מכרזים. .11

מינוי מר פאלי כהן כחבר ועדת מכרזים. אני אומר לכם, זה נוחות    :רועי גבאי

העירייה, נוחות גורמי המקצוע. חשוב לנו לפתוח ועדות מכרזים לפעמים במענה וגמישות כמו 

  -שאמרתי. המשמעות היא 

 בעד, אני בעד. אני   דורית בן מאיר:

 זה קשור לכיוון חרדי?    חיים מסינג:

 לא, לא, בגלל שאם אני לא נמצא ...    משה חזות:

תנו לי להסביר. חבל על הפרוטוקול. המשמעות היא שאנחנו    :רועי גבאי

עבודות מקוראים לחבר מועצה ולפעמים לוקחים אותו ותולשים אותו ממקומות אחרים 

חשוב שיהיה מענה בתוך העירייה. מתאים לנו שפאלי יהיה חבר ועדה על ועיסוקים אחרים, ולכן 

 מנת שיוכל גם לפתוח את המעטפות. 

 הוא נמצא בקומה.    משה חזות:

 כדי לקדם תהליכים ולא לעכב אותם. מי בעד?    :רועי גבאי

 :9/67/15החלטה מס' 

 ים. את מינויו של מר פאלי כהן כחבר בוועדת מכרזהוחלט פה אחד לאשר 

  -בקיצור אתה רוצה   דורית בן מאיר:

 יעל. גילוי נאות, זו בקשה של   פאלי כהן:

 פאלי, פאלי,   דורית בן מאיר:
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 אתה לא יכול להצביע לעצמך, פאלי.    דורון מלכה:

 

הצעה לסדר יום של סגן ראש העיר מר פאלי כהן וחבר המועצה מר יהודה דנינו  .12

 בנושא "בניית מקווה לגברים".

הצעות לסדר.  אנחנו מתחילים עם הצעה לסדר ראשונה של סגן    :רועי גבאי

ראש העיר מר פאלי כהן וחבר המועצה מר יהודה דנינו בנושא 'בניית מקווה לגברים'. בבקשה, 

 יהודה. 

בקצרה, רבותי. לכבוד ראש העיר, חברי מועצת העיר, הצעה לסדר    יהודה דנינו:

העיר יבנה הולכת ומתפתחת בשנים האחרונות בקצב מואץ, בדגש על  בנדון 'בניית מקווה גברים'.

השכונה הירוקה, נאות רבין, נאות שמיר. כידוע ישנם אנשים אשר מקפידים לטבול בכל בוקר 

לפני הטבילה, ובכלל במשך היום לפי הצורך. כיום קיים מקווה גברים אחד בכל העיר. ברחוב 

ב גידול האוכלוסייה המתרבה כבר צר מלהכיל. המקווה החבלבל, הנותן מענה לצורך הנ"ל. בקצ

 מאוד מאוד צפוף, ואינו עומד בעומס הנוצר בשעת הלחץ. 

 גם המרחקים.    אלי מזוז:

ת המרחק, דוגמת אדם, והבאתי פה דוגמה של אדם ימלבד בעי   יהודה דנינו:

ערך שעה הליכה. שבשבת צריך ללכת מקצה נאות שמיר ועד המקווה שבשכונת נאות חבלבל. זה ב

 תחשבו, לכל צד. 

 שלא יהיה טובל ושרץ בידו.   דורית בן מאיר:

 בדיוק, כן.  ד"ר ירושלמית מאושר:

על כן מוצע כי העירייה תבנה, חבר'ה, אם לא תקשיבו לא ...    יהודה דנינו:

ון שהעירייה תבנה מקווה גברים נוסף למתן מענה לציבור הדתי הצורך זאת, בשים לב ודגש לפתר

 לכלל הדברים הנצרכים בעניין זה. 

 מאיפה הרעיון הזה?    חיים מסינג:

בנימה אישית, אבקש מהחברים, זה באמת, זה דבר נצרך. זו    יהודה דנינו:

 השקעה עירונית, 
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 כרגע יש רק מקווה אחד לגברים?   עו"ד מאיר דהן:

 כן, כן.    יהודה דנינו:

 בכל יבנה רק אחד?   דורית בן מאיר:

 חבר'ה, זה נושא שעלה בעבר.    יים מסינג:ח

זה דבר שהוא נצרך. זה דבר שהוא באמת הכרחי. ואני אודה לכלל    יהודה דנינו:

 החברים על התמיכה. 

תגיד לי, אם אפשר להכניס אותם לקאנטרי, זה בסדר? )נשמעים   ד"ר אהוד ויצמן:

 צוחקים( 

קצב מקווה נשים ולא אני אגיד עוד משפט. משרד הדתות מת   משה חזות:

 גברים. 

  -כי נשים זה חובה, וגברים    חיים מסינג:

 אני מניח שיוצגו מפות,   ד"ר אהוד ויצמן:

 הייתי מגיש בג"ץ, אבל ...    תם ליפשיץ:

אני טוב, ביקשנו מאגף הנדסה לאתר ולמפות מקומות, כמובן ...    :רועי גבאי

, עלות של מקווה גברים בדרך כלל לא מתוקצבת על ידי אומר גם מבחינת העלות של מקווה

המשרד.  יחד עם זאת, אנחנו קיבלנו אמירה מהשר שהוא יעשה מאמץ כן למצוא לנו את הדרך. 

 אני מאוד מקווה שנצליח לייצר את זה. 

 יש צורך, אין מה,    חיים מסינג:

 הצורך מובן. מי בעד?    :רועי גבאי

 :10/33/15החלטה מס' 

את ההצעה לסדר היום של סגן ראש העיר מר פאלי כהן  ט פה אחד לאשרהוחל

  וחבר המועצה מר יהודה דנינו בנושא "בניית מקווה לגברים". 

הצורך מובן, רק אני מקווה שכמו שהוא בחר לנו מישהו למועצה   דורית בן מאיר:

 הדתית, ככה שייתן לנו כספים. 
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  מה העלויות של מקווה?  עו"ד מאיר דהן:

 זה מיליון, מיליון וחצי.    :רועי גבאי

 אם אתה כבר ... תעשה גם מקווה נשים.  ד"ר ירושלמית מאושר:

  מקווה נשים יש. בנאות שמיר, חדש. )מדברים ביחד(   :רועי גבאי

אם העליתם את הסיפור של מקווה נשים, אז יש לנו בשכונות    אלי מזוז:

 לא טועה, תקן אותי.  החדשות בנאות רבין ונאות שמיר, אם אני

 לא שומעים אותך.   דורית בן מאיר:

יש לנו שתי מקוואות. יש לנו בצדף ויש לנו בנאות שמיר. החבר'ה    אלי מזוז:

 של תדהר, זה הליכה. אם כבר מעלים, 

לא מעלים, היא לא התכוונה. היא סתם זרקה. הכל בסדר.   דורית בן מאיר:

 )מדברים ביחד( 

 ך לתת לאנשים לדבר. זה מקל, זה גם מייעל את התהליך. כן. צרי   :רועי גבאי

   ... )מדברים ביחד(היא לא התכוונה.   דורית בן מאיר:

 תודה, יהודה.    :רועי גבאי

אנחנו תומכים בכל דבר שהוא חיובי וטוב לעיר. תמיד אמרנו את    אלי מזוז:

 זה. 

נושא "זיקוקים שקטים הצעה לסדר יום של חבר המועצה עו"ד תם ליפשיץ ב .13

 באירוע יום העצמאות".

 הצעה לסדר. תם ליפשיץ, בבקשה. ...    :רועי גבאי

 מה?    תם ליפשיץ:

 גילוי נאות, הוא אמר.    דורון מלכה:

 גילוי נאות, תם.   דורית בן מאיר:

 גילוי נאות, אני ...    תם ליפשיץ:
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 יש לך חברה לזיקוקים.   עו"ד מאיר דהן:

 חבר'ה,    :ירועי גבא

הצעה לסדר יום, זיקוקים שקטים באירוע יום העצמאות. כידוע    תם ליפשיץ:

גולת הכותרת של אירועי יום העצמאות היא מופע זיקוקי הדינור. ברבות השנים יבנה היתה 

דוגמה ומופת למופעים מסוג זה, ואף נבחרה לערוך אירוע זיקוקים תקדימי בעבר. עם זאת, בשעה 

נה מהיופי, הצורות והצבעים של הזיקוקים, ציבור שלם של הלומי קרב, הסובלים שהציבור נה

יסות חושי, ובין היתר מבעיות פוסט טראומטיות, אנשים שסובלים מחרדות, אנשים שסובלים מו

קשישים, ילדים, פעוטות, בעלי חיים, סובל מהם. לנוכח הדיסוננס הומצאו הזיקוקים השקטים, 

יה, תוך פגיעה מזערית מאלו הסובלים מהזיקוקים הרגילים על מנת להמשיך את החוו

ותוצאותיהם. בהתאם הצעתי כי ביום העצמאות הקרוב, ה' באייר, תשפ"ג, יתקיים מופע 

זיקוקים שקטים. זיקוקים שקולות הנפץ שלהם שקטים באופן משמעותי מאלו של זיקוקים 

קים רגילים. בשולי הדברים, אדגיש רגילים. ובה בעת מרהיבים ומגוונים בצבעים וצורות כזיקו

 כי ער אני לעובדה כי בשנה שעברה הצעת אתה, הצעה דומה. 

 מי הציע?   דורית בן מאיר:

ראש העיר. הצעה דומה, שנדחתה לנוכח קוצר הזמנים. כולי    תם ליפשיץ:

 . נאה מקיים' –תקווה כי עתה ניתן יהיה לממש את חזונך גם בעניין זה ובבחינת 'נאה דורש 

 רועי, אני אשאל... שוחחנו על העניין.    אלי מזוז:

 הוא ראש עיר, הוא לא חבר אופוזיציה.    תם ליפשיץ:

שוחחנו על העניין, ואם אני לא טועה, תקן אותי, אתה אמרת שיש    אלי מזוז:

כל מיני סוגים של זיקוקים שקטים. שעשית בדיקה. ויש בעיה ליישם את זה, אמרת לי, אם אני 

כר נכון, בגלל העניין של הבסיסים פה, והגובה. השאלה איפה זה עומד. כי מצד אחד יש רצון, זו

 מצד שני יש בעיה. 

נכון. יש זיקוקים שלא עולים לגובה גבוה. נעשתה בדיקה שהם    :רועי גבאי

יהיו בעלות די סבירה ודי דומה אפילו. הדבר הזה כבר מיושם. גם ועדת אירועים דנה בזה ואני 

 מח על ההצעה לסדר. מבחינתי זה מבורך וחשוב. ש

 לא, אז אני שואל אם בסופו של דבר זה כן, כי אז אמרת שיש בעיה.    אלי מזוז:

יש מענה שלם לסוגיה הזאת. זה לא אותם זיקוקים שעולים לגובה    :רועי גבאי
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ים, נהדרים, גבוה ומתפוצצים שם. אלו זיקוקים שקטים, קטנים יותר. ויהיו לנו זיקוקים יפ

 בעזרת השם. שקטים. ותודה רבה על ההצעה. 

 זיקוק שקט חודר עמוק.    תם ליפשיץ:

רוצה לברך על ההצעה, דבר ראשון. אבל דבר שני, והוא חשוב    דורון מלכה:

וחבל שאנחנו גם לא רואים את הנושא מאוד, זה נושא של העלויות פה, לדעת איפה אנחנו עומדים. 

 הזה של העלות. 

 מה זאת אומרת?    :ועי גבאיר

 מבחינת עלות בטח זה הרבה יותר יקר,    דורון מלכה:

לא, הזיקוקים עולים אותו סדר גודל של הזיקוקים האחרים.    :רועי גבאי

 נעשתה בדיקה, 

מה בלי שום קשר, נשמח לקבל גם מהגזבר את כל העלויות של    דורון מלכה:

איזשהו, כמו שקורה בחוץ שמועות יותר מדי, ואנחנו  יום העצמאות. הבנו שיששהולך לקראת 

לא רוצים להיות בגדר שמועות. רוצים באמת לראות את זה מהעיניים. מה עלה לנו שנה שעברה, 

לעומת מה שהולך להיות לנו השנה. גם בעלויות וגם אסור לנו לשכוח שאנחנו בשנת בחירות, אסור 

 לנו לחרוג מהתקציב. 

ית את התקציב העירוני. אתה אישרת את התקציב אתה רא   :רועי גבאי

 העירוני.  

 לגמרי, לגמרי,    דורון מלכה:

 והתקציב העירוני באירועים הוא בדיוק עומד בתקציב העירוני.    :רועי גבאי

 אז יופי. זה מה שרציתי לבקש מהגזבר, אם אפשר לקבל את זה.    דורון מלכה:

 מה זה לקבל?    :רועי גבאי

 או לפנות אליו.     דובר:

 בסדר, הוא מעלה את זה.    יהודה דנינו:

 יפנה למנכ"ל העיר ומנכ"ל העיר ייתן לו מענה. הוא    :רועי גבאי
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 אוקיי, בסדר.    דורון מלכה:

 מי בעד? פה אחד, תודה.    :רועי גבאי

 :11/33/15החלטה מס' 

תם ליפשיץ את ההצעה לסדר יום של חבר המועצה עו"ד הוחלט פה אחד לאשר 

 בנושא "זיקוקים שקטים באירוע יום העצמאות". 

 

הצעה לסדר יום של חבר המועצה מר אלי מזוז בנושא "תמיכה בעמותות איכות  .14

 הסביבה".

 תמיכה בעמותות, איכות הסביבה. בקשה, אלי.  הצעה לסדר,    :רועי גבאי

וועדה לאיכות משפט רק. אני נותן את הכבוד למאיר דהן, יו"ר ה   אלי מזוז:

 הסביבה. 

 הייתי יו"ר,   עו"ד מאיר דהן:

 היה, שעסק בעניין. ביקש להצטרף לבקשה אז אני מכבד.    אלי מזוז:

 לא הגשתם ... אלי. בבקשה, מאיר.    :רועי גבאי

אני רק ברשותך רוצה להוסיף לפסקה של הרקע עוד כמה דברים.   עו"ד מאיר דהן:

לתוספת השנייה לפקודות  27את, אחרי שכבר, בהתאם לסעיף ככה נעלה על נס את העמותה הז

העיריות, מבקש להגיש הצעה לסדר יומה של ישיבת מועצת העיר הקרובה. רקע: עיריית יבנה 

תומכת מזה שנים בפעילותן הנפלאה של עמותות הרווחה ועמותות הדת הפועלים בעיר. עם זאת, 

איכות הסביבה. עמותות ופעיליהן נותנים מענה ישנן עמותות ופעילים חברתיים הפועלים בתחום 

לסוגיות קיימות, איכות הסביבה ומעניקות טיפול וסיוע לבעלי חיים הנמצאים בתחום שיפוטה 

של העיר. עיריית יבנה קיימה ומקיימת עבודה משותפת ונמצאת בתקשורת עם חלק מהפעילים 

 סולא בפז. והעמותות לטובת בעלי החיים ואיכות הסביבה, שתרומתם לא ת

ברשותך, אני רק אוסיף כמה דברים על העמותות. שתי דקות. אנחנו מדברים על עמותה 'משפחה 

 על ארבע', שהיתה לי הזכות להיות בין מקימיה. 

אני מבקש, זה לא נכון להזכיר שמות או לצבוע עמותות כאלה    :רועי גבאי

בתבחינים ובאופן  מקצועי. אנחנו לא ואחרות כחלק מתהליך, ... עמותות אחרות. זה צריך לעבור 
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נוגעים אך ורק בבעלי חיים. אנחנו נוגעים גם באיכות הסביבה. אז אני באמת, מאיר, כדי לא ליפול 

 בלשוננו ובלשון המועצה, 

  רק שנייה, יש עם זה בעיה שאני, 'משפחה על ארבע' או בכלל?  עו"ד מאיר דהן:

 ה. כן, גם אני חושב שיש בעי   חיים מסינג:

 ... שייכות לאיזושהי עמותה מסוימת, שזה נועד בשבילה.    רם שרון:

 זו רק דוגמה. הוא נותן דוגמה.    דורון מלכה:

 לא, אני רוצה להבין. באמת שאני רוצה להבין. התמיכה הזאת,   עו"ד מאיר דהן:

 זה נשמע לי פרסונאלי.    תם ליפשיץ:

 תוכל לגשת. לא, התמיכה היא לכל עמותה ש   אלי מזוז:

   זה לא לעמותות ספציפיות?  עו"ד מאיר דהן:

לא, זה לעמותות שעומדות בקריטריונים הנדרשים. כמו עמותות    :רועי גבאי

 רווחה. 

 נתת דוגמה לעמותה אחת שיכולה ... יכולות לגשת עוד,    אלי מזוז:

 אז בואו נגיד, אוקיי, אוקיי.   עו"ד מאיר דהן:

 לא חייב נקודתית.  אתה  דורית בן מאיר:

אני לא מדבר על עמותה. אני מדבר על אנשים. בסדר? אני יכול   עו"ד מאיר דהן:

 לדבר על אנשים?

 כן.    :רועי גבאי

אנחנו מדברים על אנשים, מידיעה אישית אני יכול להגיד לך,   עו"ד מאיר דהן:

ים לאורך השנה. גילוי אוהבי בעלי חיים שמוציאים מהכיס שלהם בכל שנה אלפים רבים של שקל

 נאות, אין לי כלב ואין לי חתול. 

 גילוי נאות, יש לי כלב.     דורון מלכה:

 אני ראיתי אותו מסתובב עם כלב.   דורית בן מאיר:
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אין לי. עכשיו, אנחנו מדברים, בואו חבר'ה, יש היום עוד יום   עו"ד מאיר דהן:

מדברים על אנשים שמוציאים מכיסם הפרטי  האישה וראש העיר צריך, בואו נעשה את זה. אנחנו

אלפים רבים של שקלים לאורך השנה, מבלי שהם דורשים החזרים אלו מהעירייה או מכל גוף 

אחר. הכל מתוך שליחות עליונה ואמונה כי לבעלי החיים יש נשמה, נשמה ענקית, ואל לנו בני 

יים, נקרא לזה, זה יכול להיות האדם ליתן להם לחוות סבל וייסורים. כל אגודת נאמני בעלי הח

מכל עמותה אחרת, מימון  חילוץ והובלה של חיות, מזון לחיות והוצאות רפואיות, נעשה על חשבון 

המתנדבות ובעזרת כספי תרומות. ניתן לכם רשימה קצרה של פעילות העמותה בפועל, זו של 

וץ, מדי שנה הם מחלצים ועד עכשיו. חיל 2018העמותה של 'נאמני בעלי החיים', אוקיי? משנת 

גורי חתולים שנמצאו ללא אם, הם  600עד  500חיות פצועות. הם מצילים מדי שנה  200עד  150

חיות לטיפול וטרינארי, רובם חתולים וכלבים, אך גם עטלפים ויונים. הם  400-הביאו מדי שנה כ

 , 250-סיפקו מדי שנה אומנה לכ

 כמה, כמה יונים?     :דובר

גם עטלפים ויונים. כל החיות. גם חיות בר, אגב. הם סיפקו מדי   דהן:עו"ד מאיר 

כלבים. כל זה הם עושים בהתנדבות, חבר'ה, נאמני  200-חתולים, ולכ 300עד  250-שנה אומנה ל

חתולים.  200-כלבים ולכ 200-בעלי החיים ביבנה. חשוב לדעת את זה. הם מצאו בית מאמץ לכ

ימי  30-אות תושבים בנושא בעלי חיים במצוקה. הם ערכו כקרי 150-הם טיפלו מדי חודש ב

הדרכות בנושא הטיפול בבעלי חיים במיזם ניסיוני באחד מבתי הספר בעיר.  12אימוץ, הם ערכו 

והם כמובן שאת כל זה הם עושים מכיסם הפרטי, על חשבון זמנם הפרטי בתוך הבית שלהם, ולכן 

 תות, אם יש כמה עמותות, חשוב מאוד שלנאמני עלי החיים, לכל העמו

שמיועדת, לא לעמותה מאיר, זה צריך להיות לדעתי בתור בקשה    רם שרון:

 מסוימת. 

 לא לעמותה מסוימת.   עו"ד מאיר דהן:

 מוגשת כאן הצעה לסדר, תמיכה בעמותות, בעמותה.    משה חזות:

 לא בעמותה.    אלי מזוז:

אסביר במשפט. העמותות שרוצות בעמותות איכות הסביבה. אני    משה חזות:

תקציב, פונות לוועדת התמיכות. ועדת התמיכות, יש תבחינים, קריטריונים מסודרים בנושא. 

 והוועדה תבחן, כמו כל הוועדות. כמו כל התמיכות בכל ... אין שום בעיה, אלי. 

 מישהו אמר שיש בעיה?    אלי מזוז:
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  -אני לא מבין למה    משה חזות:

   למה יש בעיה? )מדברים ביחד(   אלי מזוז:

לסיום, הסיפא של הזה, מוצע כי מועצת העיר תקבל החלטה   עו"ד מאיר דהן:

ית העמותות הנתמכות על ידי העירייה, על פי ילהכניס את עמותות איכות הסביבה בקטגור

 קריטריונים מסודרים. גם וגם. לא, לא, זה חלק ... 

צע כי מועצת העיר תקבל החלטה להכניס אני קורא מה כתוב. 'מו   אלי מזוז:

 את עמותות איכות הסביבה', 

 ובעלי החיים,   עו"ד מאיר דהן:

'בקטגוריה של עמותות הנתמכות על ידי העירייה', כי עד היום זה    אלי מזוז:

היה תחת רווחה, שזה יהיה גם איכות הסביבה, 'על פי קריטריונים מסודרים שתדון בהן ועדה 

  -ונים'. נתנו אפשרות שדנה בקריטרי

אז אני אסביר. כבר דיברתם על בעלי חיים, ועכשיו כתבתם    :רועי גבאי

 'איכות הסביבה'. 

 התכוונו לשניהם.   עו"ד מאיר דהן:

חבר'ה, חבל על הזמן, תקשיבו. חבל על הזמן. הדבר הזה כבר    :רועי גבאי

לסדר שאני מציג בישיבה פה, שאפו  הוצג, הוצהר, לפני חודשיים. אם אתם תביאו כל פעם הצעות

ימים יגיעו קריטריונים, גם בנושא איכות הסביבה,  45אין בעיה, הוועדה כבר התכנסה. תוך גדול. 

גם בנושא בעלי החיים. תוך ישיבה או שתיים הדבר הזה יוצג למועצת העיר, על מנת לאשר את 

 ? 2023-טריונים. למה לא ביוכלו להגיש ולהיות חלק מהקרי 2024-זה, כדי ששנה הבאה, ב

 הסברת, הסברת. הסברת בתחילת הישיבה.    אלי מזוז:

? בגלל שצריך עד יולי 2023הסברתי את זה בהתחלה, למה לא    :רועי גבאי

 לייצר קריטריונים חדשים. הדבר הזה רץ. אתם רוצים להצביע, בבקשה. ... 

 התמיכות. מחר עמותה רוצה תקציב, היא פונה לוועדת    משה חזות:

 משה, מה כתוב פה?    אלי מזוז:

בבקשה. מי בעד? יופי,  חבר'ה, חבל על הזמן. אתם רוצים להצביע?   :רועי גבאי
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 מצוין. 

 :12/67/15החלטה מס' 

את ההצעה לסדר יום של חבר המועצה מר אלי מזוז בנושא הוחלט פה אחד לאשר 

 "תמיכה בעמותות איכות הסביבה". 

 

של חבר המועצה עו"ד דורון מלכה בנושא "הארכת שעות פתיחה  הצעה לסדר יום .15

 לעסקים בעיר".

  הצעה לסדר, הארכת שעות פתיחה. בבקשה.    :רועי גבאי

על רקע התפתחותה של העיר יבנה גדלה וגם אוכלוסייה שבה    דורון מלכה:

לה יחד עם צעירים רבים, ולא רק הם, מחפשים מקום שאינו תחנת דלק, לשבת בו בשעות הלי

חבריהם וליהנות אלו במחיצת אלו. במקום ציבורי מסודר ולא בצידי הרחוב, על הברזלים. כמי 

שהחזיק בתיק העסקים במשך ארבע השנים האחרונות ומכיר היטב את בעלי העסקים והצרכים 

שלהם, חשוב לציין כי נדרשת הארכת זמן הפעילות לעסקים מעבר לשעות הנקובות היום בחוק 

 העירוני. כמובן בכל עניין לגופו. העזר 

 ארבע שנים לא הצלחת להכניס את זה, דורון?    :רועי גבאי

 לא.    דורון מלכה:

 אוקיי. והחזקת את תיק העסקים?    :רועי גבאי

כן. רגע, מוצע, אני שמח שזה מבדר אותך ואני שמח שזה הלך    דורון מלכה:

 הרוח. 

 זה מה שאתה מבקש?  הוא אמר לך שאין זמן, אז    דובר:

לא, הכל בסדר. אני חושב שבעלי עסקים מגיע להם פה שאפו    דורון מלכה:

מאוד גדול. יש להם הרבה בעיות לכל בעלי העסקים, וגם בנושא של דוחות שמקבלים פה אנשים 

, אז אנחנו חייבים כולנו פה באמת להירתם וזו 23:15בשביל למכור עוד איזה טוסט אחד בשעה 

מוצע כי העירייה תקבע להאריך את פעילות העסקים במידה ואפשר, חה לבעלי העסקים. לא בדי

שעות, שבעה ימים  24-בעל פי קריטריונים שתקבע ועדה שתתכנס בנושא. בדומה לתחנות דלק ... 

  בשבוע. במידה והניסיון יצליח, נוכל לדון מחדש לשינוי חוק העזר העירוני. )מדברים ביחד(
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 דורון, צריך לשנות חוק עזר.    חזות: משה

חבר'ה, דורון. ראשית, זה חוק עזר. ברשותך, קודם כל זה חוק    :רועי גבאי

עזר. יחד עם זאת, קורה משהו במקביל כרגע. גם, שוב, מדיניות רוכלות שעובדים עליה כבר במשך 

ה על סוגית מדיניות החודשיים האחרונים. אפרופו מה שהילדה בתחילת הדיון אמרה, שירה, אמר

הרוכלות, שחלק מזה נוגע לשעות הפעילות מעבר, על פי מתחמים ועל פי נספחים. אני ברשותך 

 אמרתי מקודם להצביע בשמחה על הדבר הזה. מיותר להצביע. אין לזה שום ערך. 

 אפשר להצביע.    אלי מזוז:

 תצביע מה שאתה רוצה. אין לזה שום ערך.   :רועי גבאי

   -הכל בסדר. אתה יכול להתנגד    ה:דורון מלכ

  -רועי, מאיזו בחינה     דובר:

 אני מסביר. כי הדבר הזה צריך,    :רועי גבאי

הוא תמיד הכל יודע. הוא תמיד אמר הכל. כל הצעה שתהיה, הוא    דורון מלכה:

 כבר אמר אותה, ויושב על זה כבר חודשיים. בסדר, הבנתי. 

ר. הדבר הזה בסוף צריך לייצר או מדיניות שוב אני אסבי   :רועי גבאי

מוסדרת, שמצביעים עליה בשמחה, וזה יובא לפה, כי יש מדיניות שכרגע בדיון כבר, בשיח פעמיים 

 או שלוש שדנו בנושא הזה. ושתיים, לעדכן חוק עזר במידת הצורך. 

 מה כתוב בהצעה, רועי? זה בדיוק מה שכתוב בהצעה.    דורון מלכה:

כתוב ועדה, אני מבחינתי אין לזה ערך לדיון כזה. אין לזה ערך    :רועי גבאי

 להצבעה כזאת. 

  -אז אני אסביר לך למה    אלי מזוז:

 תביאו את זה עוד חודש, עוד חודשיים, והדבר הזה יהיה עם דיון...    :רועי גבאי

 אלי, זו שנת בחירות. אי אפשר לשנות חוקי עזר.    משה חזות:

אבל עכשיו שינית חוק עזר, משה. עכשיו שינית חוק עזר. איך אתה    דורון מלכה:

 השנייה הצבעת. השנייה הזאת, משה, הצבעת.  אומר דבר כזה?
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 בואו נצביע. יהיה תיקו. זה לא יעבור. חבל על הזמן.    :רועי גבאי

 הצבעת עכשיו.    דורון מלכה:

 צודק, יכול להיות.    משה חזות:

 י תקשיב  לאלי. רגע, אול   תם ליפשיץ:

 לא, אם זה יפול, תהיה בעיה תוך כדי תנועה ...    אלי מזוז:

לא, זה תיקו. זה לא עובר. ובזה אנחנו מתקדמים. חבל על הזמן.    :רועי גבאי

איש באולם. מבחינתי אמרתי לכם את הדבר הזה.  500אני מצטער.  אני רוצה להתקדם, לא לעכב 

רוכלות. יהיה חוק עזר. אנחנו נעשה את התהליך מוסדר על ידי הדבר הזה מבורך. תהיה מדיניות 

   גורמי מקצוע. הדבר הזה יבוא לכאן. )מדברים ביחד(

רועי, תקן אותי אם אני טועה. אם אני שומע את מה שאתה אומר,    אלי מזוז:

 אתה אומר שרוח הדברים, אתה נוח עם רוח הדברים, רק אתה חושב שזה לא נכון להצביע. 

 זה כבר מטופל.  אבל זה כבר מטופל.    רון:רם ש

 שנייה, אם רוח הדברים, אתה נוח,    אלי מזוז:

 אתה טועה.   דורית בן מאיר:

 אוקיי, מה אני טועה?   אלי מזוז:

תרוץ כל הזמן אחרי רוח הדברים, ברשותך. אני חושבת אל   דורית בן מאיר:

שבודקים ונכון שיש חוק עזר עירוני. צריך  שדורון מלכה צודק במאה אחוז בסוגיה הזאת. ונכון

 פשוט לדחוף את חוק העזר העירוני. 

 זה מה שביקשנו.    אלי מזוז:

 ולכן אני ממליצה שנעשה הצבעה ...   דורית בן מאיר:

רועי, אני רוצה משפט אחרון. אני פונה אליך, רועי, רועי, אני פונה    אלי מזוז:

סליחה, אני מדבר. בפתח דבריך  ברורה. )מדברים ביחד(אליך עכשיו. באמירה מאוד פשוטה ו

כראש עיר מכהן חדש, אמרת אין קואליציה ואין אופוזיציה. כל עניין לגופו, והצבעת בעד.  אני 

מבקש ממך, היות  ורוח הדברים שלך נוחה מהרעיון, אולי לא מהדרך, ואני חושב שאם אני קורא 

 -מת שהיא עכשיו מה שכתוב במוצע, לא כתוב על החלטה מסוי
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להביא דברים שלא מבושלים, להגיד 'תקום ועדה', זו לא הדרך.    :רועי גבאי

 ... זו מדיניות עירונית. 

 אז בוא נלבן.    דורון מלכה:

 אבל אנחנו רוצים ... אני לא צריך ועדה. ...    :רועי גבאי

 תביא אתה.    דורון מלכה:

 וכלות.  אני אביא לך את זה. על מדיניות רכרגע אני רץ    :רועי גבאי

אבל אנחנו רוצים שתקום ועדה כי אנחנו רוצים שאתה  )מדברים    אלי מזוז:

   ביחד(

תוך חודשיים תהיה מדיניות רוכלות חדשה לחלוטין. אתם רוצים    :רועי גבאי

 להצביע? 

 אנחנו רוצים שתהיה בעד.     דורון מלכה:

 .. מי בעד ההצעה של אלי? .   :רועי גבאי

 לא ללכת נגד בעלי העסקים פה, זה הכל.    דורון מלכה:

 שבעה. מי נגד ההצעה? שבעה. לא עבר. תודה רבה.    :רועי גבאי

 :12/67/15החלטה מס' 

ברוב קולות לדחות את ההצעה לסדר יום של לחבר המועצה עו"ד דורון הוחלט 

 מלכה בנושא "הארכת שעות פתיחה לעסקים בעיר". 

 הצבעה:

אלי מזוז, דורון מלכה, מאיר דהן, חיים מסינג, אהוד ויצמן,  )ה"ה:( 7בעד: 

 דורית בן מאיר, ירושלמית מאושר. 

רועי גבאי, תם ליפשיץ, רם שרון, פאלי כהן, יהודה דנינו, משה  )ה"ה:( 7נגד:  

 חזות, שחר סימנה. 

 

 . התייחסות של דקה לסיום   :רועי גבאי

 למה דקה?    אלי מזוז:
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 יש לו חמש דקות.    כה:דורון מל

 דקה, דקה. זה החוק, נו.    :רועי גבאי

טוב, אנחנו נתנו תמיד חמש דקות. גם אתה קיבלת חמש דקות.    אלי מזוז:

  -אז אני אנסה להכניס את זה 

 לא חשוב, נו. חברים. מה זה?   עו"ד מאיר דהן:

בה בצורה לא אני פונה אליך רועי ולצערי זה גם עלה בצורת הישי   אלי מזוז:

נעימה, אבל נשכח מזה. אני רוצה לדבר על נושא קצר, בקצרה, לא הנושא קצר, הנושא ארוך, אבל 

בקצרה, כי נתתם לי דקה. נושא של חינוך. העיר יבנה גדלה, כל האספקטים של חינוך גדלים. 

זר על מה כולכם מכירים את זה, אני לא צריך להרחיב. גם נושא החינוך הדתי גדל בעיר, ואני חו

שאמרתי בישיבה הראשונה. יש צורך גם בתיכון דתי, וצריך להתעסק בזה. לצערי היינו צריכים 

להתעסק בזה לפני הרישום. ואמרתי את זה לפני. ואמרת אז שהחינוך הדתי, פורום של החמ"ד 

חום לא זה, או משהו כזה, שלא זה. אני חושב שזה כן נכון. אני חשוב שאנחנו במצב קריטי, גם בת

של היסודי, שכבר גם רמב"ם מלא, ואני חושב שאנחנו נדרשים לעוד יסודי דתי בנאות שמיר. 

שזאת המציאות, לא שאני מחפש משהו. אני העליתי בישיבה הראשונה ומשכתי הצעה שלי, כי 

 אתה אמרת וכיבדת את מה שאתה אמרת, אמרת 'ועדת חינוך תתכנס'. 

 ועדת חינוך תתכנס.    :רועי גבאי

ולא היה לי את המקום לבוא מאז לא התכנסה ועדת החינוך.    לי מזוז:א

ולומר את הדברים בצורה מסודרת. רציתי להקים ועדה בנושא החינוך הדתי, כי יש שם עניין 

אקוטי ואתה מודע לו. אמרת לי 'לא, אלי, זה בוועדת חינוך', כיבדתי אותך. אמרתי אני אמתין, 

עדת חינוך לא התכנסה. אני לא יכול לבוא ולומר את הדברים ולהציג נביא את זה לוועדת חינוך. ו

את הדברים. ואני חושב שיש לי ולעוד הרבה אנשים טובים וחשובים מה לומר בעניין הזה ובתחום 

 הזה. לכן אני מבקש לכנס את ועדת החינוך, 

ועדת חינוך תתכנס. ועדת חינוך כבר ביקשנו שהיא תתכנס. שמנו    :רועי גבאי

  -ואנחנו  גם שלושה מועדים קדימה במהלך השנה הקרובה. ועדת חינוך תתכנס

אז קודם כל, אז אני אשמח, תודה. ובקשה קטנה אחרונה, כי לא    אלי מזוז:

קיבלתי מענה. גם בישיבה כאן כשאתה מנית את הוועדות שאתה מקים, ביקשתי להצטרף לוועדה 

לא שלילי ולא חיובי, לא ממך ולא מגורם שמרכז אחת, לוועדת אירועים, וטרם קיבלתי מענה. 

 את הוועדה. אז פניתי, ביקשתי בישיבת מועצה. אשמח לקבל תשובה חיובית, שלילית. 
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 לגבי?    :רועי גבאי

  -לגבי בקשה שלי שביקשתי להצטרף לוועדת אירועים. אני חושב    אלי מזוז:

  -אמרתי שאני אשקול    :רועי גבאי

 א קיבלתי תשובה. אז ל   אלי מזוז:

 אני אתן לך תשובה.    :רועי גבאי

שלושה חודשים לשקול? זה בסדר להגיד שאתה עמוס, אבל בכל    אלי מזוז:

 זאת. 

 אני אתן לך תשובה.    :רועי גבאי

 למה אני אומר את זה כאן,    אלי מזוז:

 זה הגיוני שתהיה תשובה חיובית. יותר הגיוני,   דורית בן מאיר:

 אני אכבד גם תשובה שלילית.    ז:אלי מזו

 רק חברי קואליציה עובדים,    דורון מלכה:

 אני אכבד גם תשובה שלילית.    אלי מזוז:

 רק הם בוועדות, רק הם חכמים ונבונים.    דורון מלכה:

 דורון, די.   עו"ד מאיר דהן:

שכחת?  למה די? למה די? יש לך באיזו ועדה איזה חבר אופוזיציה?   דורון מלכה:

 יש לך באיזו ועדה שמינית? 

שניות ברשותך. אני אומר את הדברים  10אני מסיים. רועי,    אלי מזוז:

האלה. הדברים האלה ארוגים זה בזה. כי חינוך זה לא רק בתי ספר. חינוך זה מארג של פורמאלי, 

 בלתי פורמאלי, אירועים ומעטפת. וחשוב לי להיות במקומות האלה. בגלל זה ...

מילה רק ברשותך. יועץ לחינוך יהודה נמצא בדיון כמעט שבועי    :ועי גבאיר

או דו שבועי בנושא החינוך הדתי והחרדי. אנחנו כרגע בתהליך שלם. אגב, הצעתי לך להצטרף 

 ולהיות חלק. בחרת שלא. 
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לא, אתה הצעת לי להצטרף לקואליציה. סליחה, רועי. לא לוועדה.    אלי מזוז:

 ה חשוב, כי זה מצולם ושאנשים יבינו. ... לא, לא, ז

 בסדר.    :רועי גבאי

לא, אתה שמת, לא, אתה אמרת שאין קואליציה ואופוזיציה.     אלי מזוז:

 אנחנו מגבים אותך, אני הצבעתי פעם אחת, פעם אחת, 

  -אני אמרתי משהו, אני עומד    :רועי גבאי

פעם אחת, בנושא של  פעם אחת בניגוד לדעתה של הקואליציה,   אלי מזוז:

הפיטורין שלי. זאת היתה הפעם היחידה. תמיד, תמיד אני, דורון וכביכול אופוזיציה מצביעים 

איתך, על כל דבר שאתה מבקש. כי מקבלים את מה שאתה אומר, אין קואליציה ואין אופוזיציה, 

 יש את טובת העיר. 

 נכון.    :רועי גבאי

מהצד שלנו, ומהצד שלך בדיונים שאין אם בזה יש טובת העיר    אלי מזוז:

בהם החלטה פרופר, שיש שיתוף חוות דעת ודעה וסליחה שאני אומר את זה, אין הנחתום מעיד 

  -המון מה לתרום, בפרט בנושא חינוך, אני חושב שהיית צריך אבל יש על עיסתו, 

  -אבל בחרת להיות במקום שבחרת, בחרת לתקוף על כל דבר    :רועי גבאי

 אני לא תוקף על זה ...    י מזוז:אל

בחרת להיות בצד פוליטי, בחרת להיות בצד פוליטי, תישא    :רועי גבאי

   )מדברים וצועקים יחד(באחריות. 

 הצבענו ... פשוט סילוף של האמת! פשוט סילוף של האמת! ...    אלי מזוז:

ה. חבר אני רק אגיד משפט אחד, חברים. חבר מועצה, בחצי דק   משה חזות:

מועצה כאן דיבר על עובדי עירייה שעוזבים. אני רוצה לומר משפט אחד, ובגלל שזה שמות 

ועובדים, אני לא רוצה לומר את השמות בכלל. אבל אני רוצה לומר שעיריית יבנה לא עוצרת אף 

 עובד להתקדם, לקבל שכר יותר גבוה, או לפרוש כנפיים. 

 .. ונעימה, לתת להם את ברכת הדרך. והיו כאלה שלא התאימו .   :רועי גבאי

 כיר את הנושא. מיש אנשים, וחיים מכיר אותם, וצביקה גוב ארי    משה חזות:



 עיריית יבנה
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 הכיר.   דורית בן מאיר:

 לא משנה. אתה מכיר, חיים, נכון?    משה חזות:

 משה, הכיר. צביקה הכיר.   דורית בן מאיר:

 מכיר ביחיד, לא ברבים.    חיים מסינג:

לא משנה. אז לכן, רבותי, לכן אני אומר שאם יש מישהו שרוצה    :משה חזות

  -לדעת מדוע ולנקוב בשמות, יפנה, יקבל 

הוא מוזמן לחלוטין. יש פה בכלל גישה שכבר התחלנו את תהליך    :רועי גבאי

 ... הציבור ישפוט. ... פורים שמח. הבחירות הזה. בסדר. לגיטימי, הגיוני. כל אחד ודרכו הוא. 

 

 

 

________________     _________________ 

 דוד שטרית                                       רועי גבאי         

 מנכ"ל העירייה                         ראש העיר         
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